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onderwerpen behandeld kunnen
worden die elders onvoldoende
aan bod komen.
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doktersbezoek.
13/02 - Rita W.
Nieuwe klager belt redactie.
14/02 - Oplichting.
Zaak “Jack” Jeurissen onopgelost.
14/02 - Belgen genaaid.
Een interessant topic voor Neder-
lands forum.
15/02 - FANC.
Wéér in gebreke.
16/02 - Bliksembeveiliging.
Hoe zit het nu in België.
17/02 - Minister Peeters.
Laat nederlaag uitschijnen als
overwinning.
18/02 - Vakbonden.
Moeten zich aan een zelfonderzoek
onderwerpen.
18/02 - Diversiteit.
Binnen de geïntegreerde politie.
18/02 - Rabat.
Beslist over namen van in België
geboren kinderen.

18/02 - R.A. rookmelders.
Vragen aan minister de Padt.
19/02 - Eismann.
Grote verluchtingsoperatie.
20/02 - Booischot.
Woning Kleinesteenweg krijgt al
nieuwe ramen.
20/02 - Muilezels.
Witwassen van crimineel geld.
20/02 - Computers.
Tweede leven voor afgedankte
computers.
20/02 - Mangain.
Wil eigen politietroepen in Vlaamse
rand.
20/02 - Remostort.
Machiels houdt afspraak niet.
21/02 - Rita W.
Gerechtelijk onderzoek afgesloten.
22/02 - Crisis.
Zwartwerk beteugelen, vermogens-
controle doorvoeren.
22/02 - Maurice Ronsmans.
Met spoed opgenomen in zieken-
huis.
22/02 - OCMW Begijnendijk.
Mandatarissen moeten ogen open
doen.
23/02 - OCMW Begijnendijk.
Steunt malafide huiseigenaars III.
23/02 - Boetes.
Voor niet dragen van gordel.
24/02 - VRT en BELGA.
Kwaliteitsjournalistiek van het
laagste allooi.
24/02 - Milieu.
Landbouw moet het geweer van
schouder veranderen.
24/02 - Coca Cola.
Groot dictee der Nederlandse taal.
25/02 - Ford Genk.
Jaarlijks 2,1 mio van Vlaamse
regering.
26/02 - Rommelkredieten.
Draait burger ervoor op?
26/02 - Remostort.
Machiels krabbelt terug.
27/02 - OCMW Begijnendijk.
Doet de waarheid weer geweld aan.
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Sociale inspecteurs bijten hun tanden stuk
op het statuut van de schijnzelfstandigen.
De hoge bijdragen van de
werkgevers aan de sociale
zekerheid, de sabotages van
de vakbonden, daar bovenop
nog de crisis, doet werkge-
vers naar krachten grijpen
die op zelfstandige basis in
hun onderneming komen
werken, dat aantal groeit
zienderogen maar noch de
sociale inspectie, noch de RSZ
is daar blij mee, zij noemen
het “Schijnzelfstandigen”.

Sociale inspectie
zonder telefoon.
We volgen een concreet dossier
waarvan we willen weten of hier al
dan niet sprake is van schijn-
zelfstandigheid.  Omdat we van
“nul” moeten beginnen hebben we
opnieuw met ministeriële diensten
te maken, maar met ambtenaren
die “willen” maar niet “mogen”
werken wordt het een lastige klus.
Het begint al met de bereikbaar-
heid. De sociale inspectie is begin
2009 verhuisd naar de splinter-
nieuwe Financiëntoren aan de
Kruidtuinlaan 50 en na één maand
is de telefooncentrale nog niet in
dienst.
Enkele rechtstreekse nummers, die
niet gewijzigd zijn, zoals dat van
Jean-Claude Hermans, één van de
directeurs -die altijd delegeren-
werken tot hun groot ongenoegen
wél, maar doorschakelen naar de
persoon die het wél weet, zit er
niet in.

Sociaal statuut.
De problemen van de sociale
inspectie situeren zich rond het
bepalen of iemand als schijnzelf-
standige werkt of niet. Om dat te
weten te komen moeten sociale
inspecteurs enkele zaken onder-
zoeken die niet vanzelfsprekend en
tijdrovend zijn, ondermeer de
overeenkomsten die partijen
gemaakt hebben.
Met de huidige wetgeving moet de
sociale inspectie of de RSZ, om de
knoop door te hakken, maar al te
vaak naar de Rechter stappen en
iedereen weet dat procedures vele
jaren kunnen aanslepen, daarom is
er een andere oplossing maar ook
die blijft, tot groot ongenoegen van
sociale inspecteurs -die willen
werken-,veel te lang aanslepen.

Aard van de
arbeidsrelaties.
Omdat vele rechtszaken te lang
aanslepen wil men, om sneller de

arbeidsrelaties te bepalen, een
“Commissie voor de regeling van
de  arbeidsrelatie” in het leven
roepen. Zo’n commissie zou de
bevoegdheid krijgen om snel de
arbeidsrelaties te bepalen en
uitmaken of iemand als zelfstandige
of als schijnzelfstandige -dus
eigenlijk aan de RSZ onderworpen
personeel- moet worden aanzien,
wat concreet wil zeggen dat de
persoon in kwestie niet meer als
zelfstandige in de onderneming kan
werken.

Nominatief
en administratief.
In het Staatsblad van 28 december
2006 werd de oprichting en de
samenstelling van een dergelijke
commissie aangekondigd, deze zou
samengesteld worden uit een
“Nominatieve” en een “Admini-
stratieve” afdeling.
De nominatieve is samenge-
steld uit:
- Eén voorzitter, beroepsmagistraat.
- Zes leden uit de FOD sociale
zekerheid, Directie-generaal
zelfstandigen of uit het RSVZ.
- Zes leden van WASO of uit de
FOD Sociale zekerheid, Directie-
generaal Sociaal Beleid of uit de
RSZ.
- Vier deskundigen met nuttige
beroepservaring die geen perso-
neelsleden zijn van de FOD onder
toezicht van de ministers die
Sociale Zaken, Werk en Midden-
stand in hun bevoegdheden heb-
ben, of personeelsleden van de
RSZ of RSVZ van de zelfstandigen.
De samenstelling van de Kamers
van de administratieve  afdeling
ziet er als volgt uit :
- Enerzijds een gelijk aantal leden
tussen personeel aangewezen door
de minister die de Middenstand
onder zijn/haar bevoegdheid heeft,
of van de RSVZ.
- Anderzijds personeelsleden
aangewezen op voorstel van de
minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid of de
administratie van de RSZ.
- Elke kamer van de
administratieve afdeling
wordt voorgezeten door
een beroepsmagistraat.

Ondoenbaar?
Wanneer we in het
Staatsblad de rest van de
voorwaarden waaraan de samen-
stelling van de commissie moet
voldoen doornemen, lijkt het ons
een zeer moeilijke oefening te zijn
om zo’n commissie samen te
stellen, dat blijkt in de praktijk ook

te kloppen.
In het Staatsblad van 28 december
2006 werd als datum van inwer-
kingtreding 1 januari 2008 voorop-
gesteld, maar op die datum ge-
beurde er niets.
Op 29 december 2008 verscheen er
in de 4e editie van het Staatsblad
onder art. 127 “Commissie ter
regeling van de arbeidsrelatie” het
volgende:
“Art.127 - In artikel 343 van de
programmawet -I- van 27 decem-
ber 2006 worden de woorden “en
uiterlijk op 1 januari 2008” vervan-
gen door de woorden “en uiterlijk
op 1 januari 2009”.
Maar op die datum, die ondertussen
ook voorbij is, is er nog altijd geen
commissie geïnstalleerd, onze
zienswijze lijkt dus toch weer de
juiste te zijn.

Puinhoop.
Tijdens onze speurtocht naar
informatie hebben we veel kritiek
gehoord over de omstandigheden
waarin ambtenaren van de sociale
inspectie moeten werken, twee
medewerkers van het Kabinet van
Onkelinx probeerden ons wel zo
goed en zo kwaad als het kan te
informeren, maar het moest wéér
van het kastje naar de muur,
steeds weer nieuwe namen en
nieuwe nummers, het Kabinet van
de minister             van Sociale
Zaken                          is één
grote                             puinhoop.

Zoekt Laurette Onkelinx
naar de commissie?
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van  03
RSZ veel
vlotter.
Via de RSZ, waar

we óók informeerden, proberen we
te achterhalen welke omschrijving
men nu eigenlijk aan een schijn-
zelfstandige toemeet, een dagje
later valt er al een e-mail in de
mailbox, oef, dat gaat heel wat
vlotter dan bij Sociale Zaken. De
RSZ is immers ook niet opgezet
met de schijnzelfstandigen, er
gaat achter de arbeidsrelaties, via
dat statuut, immers veel fiscale
fraude schuil. Onderstaand geven
wij u reeds een uiteenzetting hoe
het kaf van het koren zou ge-
scheiden kunnen worden.  De
commissie, die nog altijd op zich
laat wachten, zou daarbij in grote
mate kunnen bijdragen.

Arbeid, loon en
gezagsverhouding.
De Programmawet -I- van 27
december 2006 bevat een titel
XIII over de “aard van de
arbeidsrelaties” die tot doel heeft
het fenomeen van de schijn-
zelfstandigheid te verhinderen. Een
beroepsactiviteit kan worden
uitgeoefend in het kader van een
arbeidsovereenkomst geregeld
door het sociaal recht of in het
kader van een aannemings-
overeenkomst afkomstig uit het
handelsrecht. De arbeidsovereen-
komst is een overeenkomst waarbij
een werknemer zich verbindt tegen
loon arbeid te verrichten onder het
gezag van een werkgever.  De drie
karakteristieke elementen van deze
overeenkomst zijn ; de arbeid; het
loon; de gezagsverhouding.
Het sociaal statuut van de werkne-
mer onder arbeidsovereenkomst is
dat van de loontrekkende.

Aannemings-
overeenkomst.
Deze overeenkomst houdt in dat
een partij, “de aannemer”, zich
verbindt tegenover een andere
partij, “de opdrachtgever”, om een
bepaald werk uit te voeren tegen
een bepaalde prijs.  Het sociaal
statuut van de aannemer is dat
van de zelfstandige.

Het verschil en de
schijnzelfstandigheid.
Wat de loontrekkende werknemer
fundamenteel onderscheidt van de
zelfstandige is het al dan niet
bestaan van een gezagsverhouding
bij de uitvoering van de beroepsac-
tiviteit.  Indien de arbeid wordt
verricht onder het gezag van een
ander persoon, dan is er een
arbeids-overeenkomst en zeker
geen aannemingsovereenkomst.
Diegene die men schijnzelfstan-

digen noemt zijn werknemers die,
goed- of kwaadschiks, het sociaal
statuut van de zelfstandige aan-
nemen terwijl zij in werkelijkheid
hun beroepsactiviteit uitoefenen
onder het gezag van hun
medecontractant, dus in de
hoedanigheid van loontrekkende
werknemer. 

Kosten drukken.
Deze toevlucht tot schijnzelfstan-
digheid laat toe de arbeidskost te
drukken doordat de betaling van
patronale en sociale
zekerheidsbijdragen in het kader
van het statuut van de
loontrekkende werknemer wordt
ontlopen alsook de betaling van
sommen die verschuldigd zijn in het
kader van het individueel en
collectief arbeidsrecht.

Sociale fraude.
Deze sociale fraude ondergraaft
zwaar de solidariteit waarop het
hele Belgische sociale
zekerheidssysteem berust. 
Zij laat tegelijk ook toe om te
ontsnappen aan de verplichtende
regels die verbonden zijn aan een
arbeidsovereenkomst, zoals de
regels in geval van verbreking van
de overeenkomst, alsook aan de
regels ter bescherming van de
werknemers waaronder de
Arbeidswet van 16 maart 1971 die
ondermeer de arbeid- en rusttijd en
de moederschapbescherming
regelt, de wet van 12 april 1965
betreffende de bescherming van
het loon der werknemers of nog de
wet van 5 december 1968 betref-
fende de collectieve arbeids-
overeenkomsten en de paritaire
comités.

Keuze samenwerking.
In ons rechtsbestel zijn de partijen
vrij om samen de aard te bepalen
van de overeenkomst die hen
verbindt, maar dan nog is het
vereist dat het gedrag in hun

beroepsmatige samenwerking niet
het bestaan aan het licht brengt
van feitelijke elementen die
onverenigbaar zijn met de
gekozen kwalificatie. 

Rechtspraak.
Het Hof van Cassatie heeft in zijn

recente arresten (Cass. 28 april
2003, J.T.T. 2003, p. 261;  Cass. 22
mei 2006, www.juridat.be)  
bevestigd dat de werkelijke wil van
de partijen moet worden gerespec-
teerd op voorwaarde dat deze
wordt bevestigd door de uitvoering
die zij aan hun verbintenissen
hebben gegeven.  Dit lijkt overeen
te stemmen met de principes die
dienaangaande op internationaal
vlak zijn ontwikkeld door de IAO.

Aanbeveling
Op 15 juni 2006 heeft de Interna-
tionale Arbeidsorganisatie een
aanbeveling over de arbeidsrelatie
aangenomen die betrekking heeft
op de problematiek van de
kwalificatie van de arbeidsrelatie. 
Met het oog op het bepalen van de
aard van het contract geeft deze
aanbeveling de voorrang aan de
concrete uitvoering van het
contract boven de door de partijen
gekozen kwalificatie in hun
overeenkomst en raadt zij het
gebruik aan van een methode die
gebaseerd is op specifieke
aanwijzingen. De doelstelling van
titel XIII van de Programmawet
ligt in het verlengde van deze
aanbeveling.  Zij bestaat erin een
kader te creëren dat toelaat om de
juridische aard van de arbeidsre-
latie te beoordelen door de
algemene criteria vast te leggen
die voor de kwalificatie in

Het Nieuwsblad:
Tooien met de veren van Morsum Magnificat

Op 9 februari 2009 brengen we
een online artikel over de proble-
men met de telefooncentrale van
de Sociale Zekerheid, pas op 14
februari verschijnt daarover een
artikel in Het Nieuwsblad.

Wat blijkt nu; De diensten van de
Sociale Zekerheid werden voor
het artikel in Het Nieuwsblad
opgebeld door Bart Claes, de
journalist die met de pen van
politicus Dirk Claes schrijft.

Op 15 februari 2009 volgt er dan
een persbericht van de CD&V

Senaatsfractie
waarbij het nu de
beurt is van Dirk

Claes om daarover uit te pakken,
zich óók met de veren van
Morsum Magnificat te tooien.

Bart Claes en Dirk Claes zijn
blijkbaar een onafscheidelijk duo,
pers en politiek, één pot nat.

Bij Het Nieuwsblad meten ze zich
“kwaliteitsjournalistiek” aan,
distantiëren ze zich van de onaf-
hankelijke koers van Morsum
Magnificat, maar ze gebruiken wel
de informatie van MM.
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aanmerking moeten worden
genomen en door de uitwerking
mogelijk te maken van een lijst
van specifieke criteria die van
toepassing zijn op een sector of
op één of meerdere beroepen
of categorieën van beroepen.

Principes en criteria.
De Programmawet voorziet in
drie types van criteria die
zullen gebruikt moeten worden
bij de beoordeling van de
arbeidsrelatie:  1. De criteria
die niet mogen worden
aangewend en die we neutrale
criteria zullen noemen. 2. De
algemene criteria die in elke
arbeidsrelatie kunnen worden
gebruikt om uit te maken of er
al dan niet een
gezagsverhouding aanwezig is
en tot slot 3. De specifieke
criteria die eigen zijn aan een
sector of een beroep.

De neutrale criteria.
Naast de algemene criteria en
de specifieke criteria, vermeldt
de wet tevens de criteria die
niet kunnen dienen om de
arbeidsrelatie te kwalificeren.
Het gaat derhalve om “ neutrale
criteria “ die geen enkele invloed
mogen hebben op de beoordeling
van een beroepsrelatie, noch in de
ene -loontrekkende werknemer-,
noch in de andere richting
-zelfstandige-.  Deze criteria
stoelen op een aantal juridische
elementen die puur vormelijk zijn
en die betrekking hebben op de
manier waarop de contractpartijen
zich voordoen in hun relatie met
de sociale en fiscale administratie,
maar die niets zeggen over de
wijze waarop de partijen in
werkelijkheid hun arbeidsrelatie
ten uitvoer brengen. 

Het gaat met name om:
- De titel van de overeenkomst.
- De inschrijving bij een instelling
van sociale zekerheid.

- De inschrijving bij de Kruispunt-
bank voor Ondernemingen.
- De inschrijving bij de
administratie van de BTW.
- De wijze waarop de inkomsten
bij de fiscale administratie worden
aangegeven.
Deze criteria kunnen bijgevolg niet
worden ingeroepen in het kader
van een procedure die tot doel
heeft de aard van een arbeids-
relatie vast te stellen.

Concreet dossier.
Om door de bomen het bos te
kunnen zien, theorie en praktijk
aan mekaar te kunnen toetsen,
heeft deze redactie een concreet

dossier bekeken.
Een persoon die vroeger bij een
bedrijf was ingeschreven, vervol-
gens zelfstandig werd, ondertussen

al in minstens twee bedrijven
bestuurder is, werkt voor zover
wij hebben kunnen controleren,
nog altijd voor het bedrijf waar
hij toen in loondienst was.
We hebben ook de wetenschap
dat de man binnen het bedrijf in
feite een kaderfunctie uitoefent.
Belangrijk is te weten, of de
periode van werknemer en
zelfstandige aaneensluitend was
en of er toezicht wordt
uitgeoefend op het personeel
van de onderneming waarin hij,
als zelfstandige, een
kaderfunctie heeft en waarvoor,
ingeval er zich ongevallen
voordoen, ook verantwoording
zou moeten worden afgelegd.
Wanneer we de tekst
verschenen in het Staatsblad
van 28 december 2006
doornemen, zou het in het
geval dat wij onderzoeken,
volgens deze redactie, om een
schijnzelfstandige gaan, maar
we kunnen ons vergissen en

ook dat is niet vreemd wanneer
zelfs ervaren Sociale Inspecteurs
de bomen door het bos niet meer
zien, dat is overduidelijk uit ons
onderzoek gebleken.

Wéér Politiek spel.
De deadline van 1 januari 2009 om
de Commissie ter regeling van de
Arbeid in werking te laten treden,
is voorbij en er is geen stap
vooruitgang geboekt, er is geen
commissie.
Voor zover we uit ons onderzoek
kunnen opmaken, komt die
commissie er nooit, hoogstens op
papier, de sociale fraude veroor-
zaakt door schijnzelfstandigheid
kan dus welig verder tieren,
sociale en vele andere inspecteurs
op de werkvloer gaan nóg meer
frustraties oplopen en de animo
om hun job fatsoenlijk te doen zal
nog verder afnemen.  Op het
laatste moment hadden we nog
een piste kunnen volgens naar het
kabinet van Joëlle Milquet, alias
madame “Non”, wij hebben die
piste niet aangeboord. Eén ding is
zeker, we begrijpen de sociale
inspecteurs die met tegenzin hun
werkdag aanvatten.
Tot spijt van wie het benijdt heeft
de auteur van dit artikel daar
hoegenaamd geen last van, er zijn
meer dan genoeg mistoestanden
om aan te kaarten.

Vragen rond de
schijnzelfstandigheid zijn
talrijk ...

Dit is een laptop met een
  dubbel scherm, het is een
    zeer robuuste constructie.
     Het is de TITAN M1 en

                kan ook onder extreme
        condities werken.
       Intel Core 2 QX9300
       RAM 4Go
       Harde schijf 500 Go
       Grafische kaart :
       NAVIDA Quadro FX

     2700M

Twee schermen van 15,4”
Zes USB poorten 2.0, VGA, Display Port, RJ-45, Audio, Firewire.
Prijs onbekend, maar wellicht niet goedkoop - Alleen via een “Online”
bestelling te bekomen - Meer informatie via volgende website:
 http://www.gscreencorp.com/

Nieuw - gScreen G400

Joëlle Milquet, oui of non, het maakt niet
uit, het is en blijft een -vuil- politiek
spel.
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 vrije meningsuiting” bestaan?
Kan “Absolute

Jean-Marie
Dedecker

Boudewijn
Bouckaert

Ternat / Brussel, 13 februari 2009.

Vanavond had in de
Aarlenstraat op enkele stappen
van de Raad Van State, een
nieuwjaarsreceptie van de LDD
denkgroep Cassandra plaats,
de zoveelste nieuwjaars-
receptie van een politieke
partij in rij, ze is niet “anders”
dan andere, het gewone stra-
mien, “Praten” zoals “Parler” in
het Parlement.  Bij zo’n recep-
ties is het “vriendelijk” doen
schering en inslag, kussen
-twee of drie keer, wat is het
verschil-, handjes geven,
mekaar oppeppen en alles is
rozengeur en maneschijn,
vooral dat laatste zit deze
redactie hoog, heel hoog.

Even over
“dissidenten”.
Bij de opening van deze avond had
Jean-Marie Dedecker het even in
een passage over “dissidenten”.
Deze week had de pers, de “Rode”
propagandazender op kop -Ter
Zake- weer een vette kluif aan het
door de mangel halen van partijen
die niet goed in hun rode kast
liggen en LDD, inderdaad LDD, ligt
niet goed in de kast bij de Vrt.
In de periode van de  kritiek op de
politietop hoorden wij tijdens een
evenement in het IPV een Vrt
Radiojournalist kritiek spuien op de
bronnen van LDD, “Zij krijgen
informatie uit de “X” politievakbond
zei de journalist !  So what? Wie
zijn de bronnen van de Vrt dan?
De “heisa” handelde over de Oost-
Vlaamse LDD partijsecretaris Jo
Claus die op een spectaculaire
manier uit de partij stapte -of werd
gezet?- vanwege de vrije menings-
uiting.

Absoluut?
Tijdens de receptie krijgen we in
verband met de absolute vrijheid
van meningsuiting, die LDD tijdens
de samenstelling van de statuten
wilde doordrukken, toch de
bemerking dat sommigen binnen de
partij het woord “Absoluut” wilden
geschrapt zien, maar dat werd
weggewuifd, absolute vrijheid van
meningsuiting, zoiets bestaat toch
niet.   LDD kan dat trouwens ook

niet hard maken. Ook deze redactie
ondervindt dat het niet permanent
naar de “goesting” van de partij
schrijven, resulteert in het minder
of zelfs niet meer uitnodigen voor
bepaalde evenementen, zoals het

in het zadel zetten van Anne De
Baetzelier te Leuven.

Coveliers.
We hebben van de Cassandra
nieuwjaarsreceptie gebruik gemaakt
om aan Jean-Marie Dedecker de
verzuurde verhouding met Hugo
Coveliers -VLOTT- voor te leggen.
Tijdens de bijeenkomst -in het
kader van Nova Civitas-  in Gent op
27 oktober 2006 was er blijkbaar
toch een opening dat er mogelijk
een tandem Coveliers / Dedecker
zou komen, wat is er dan ondertus-
sen zó fout gelopen Jean-Marie?
Dedecker moet over zijn reactie niet
nadenken, “Ik zou het niet weten,
Hugo is misschien wat afgunstig, hij
zit daar ook bij het Vlaams Belang
wat afgezonderd, ik weet het écht
niet, deze week duikt Hugo daar
ineens op in dat filmpje op Ter
Zake, ik wist er niets van dat hij
daarin meespeelde”.
Jean-Marie Dedecker legde zelf de
vinger op de wonde, politiek is
inderdaad een spel, maar dan wel
een héél vuil, tijdens zo’n recepties
merk je daar uiteraard niets van,
dan schijnt het allemaal netjes,
maar zoals het spreekwoord zegt
“schijn bedriegt”.

Ontevreden.
Dat er zich in de LDD rangen ook
ontevreden elementen bevinden is
een feit, er is op sommigen al

27/10/2006 Nova Civitas Gent

geruime tijd véél kritiek, onder-
meer op Jurgen Verstrepen. Of de
komst van Anne De Baetzelier een
teken aan de wand is, weten we
-nog- niet, we stelden alvast de
vraag aan Jurgen zelf, maar zoals
gewoonlijk krijgen we slechts het
antwoordapparaat van Jurgens
GSM, dat zijn dan mensen binnen
een partij die zich bezighouden met
Media. Preténtie ja, dat wel.

Journalistiek
en politiek.
We ontmoeten journalisten, of beter
gezegd stille reporters, die hun buik
van de politiek vol hebben, maar
“om de lieve centen”  toch blijven
aanmodderen.  Deze redactie heeft
haar mening nog nooit onder
stoelen of banken gestopt : ”Pers
en Politiek is één pot nat” en
bovendien zijn wij van mening dat

politiek vuil is, om aan de “macht”
te komen gaan ze werkelijk over
lijken, politiek is dus, als de nood
hoog wordt, effectief ook moordda-
dig, dat heeft ondermeer de zaak

Derk Jan Eppink, een fenomeen
of een keiharde businessman?

FREEDOM OF SPEECH CASSANDRA volle tank
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FEDERAAL AGENTSCHAP NUCLEAIRE CONTROLE.
De eeuwig durende story rond de Ionische rookmelders.

Cools aan het
licht gebracht.

Anne De
                     Baetzelier.
Het feit dat Peter Reekmans Anne
De Baetzelier met de vlaggen van
Onderwijs en Media, LDD binnen-
haalde, blijkt niet alleen voorbarig,
maar stuit ook op verzet.
Boudewijn Bouckaert is duidelijk in
zijn commentaar, “We zullen zien
als Anne De Baetzelier, die als een
BV is binnengehaald een verkies-
bare plaats krijgt. De Baetzelier
heeft nu nog geen dossiers gekre-
gen, we zullen later zien”.
De redactie kreeg toch uit betrouw-
bare hoek informatie dat Peter
Reekmans alvast die dossiers,
waarover anderen zich binnen
Cassandra hebben gebogen,
zómaar doorspeelde aan Anne De
Baetzelier, daarop wilde Boudewijn
geen commentaar geven, het is
zaterdagavond zei de Professor en
man achter Cassandra.

van  06

RUG Professor Boudewijn Bouckaert van de denktank Cassandra -
Christine, de vriendin van Jean-Marie Dedecker - Jean-Marie
Dedecker - Anne De Baetzelier in haar gekende Vtm stijl -uit de
hoogte kijkend-.

Weer, opnieuw, andermaal,
voor de zoveelste keer, tot
vervelens toe, komen we
terug op deze materie, tot
zolang wij dat nodig vinden en
telkens als er een nieuw
element opdaagt.  Het gaat
hier tenslotte over het mani-
puleren van de meest toxi-
sche radio-elementen
“Alfastralers” die, hoe klein
hun dosisdebiet ook mag zijn,
een gevaar betekenen voor de
volksgezondheid, het feit dat
het Federaal Agentschap
Nucleaire Controle dat niet
aflatend minimaliseert doet
daar geen afbreuk aan.

De Wetgevers
overtreden zelf
massaal de wet.
Het KB van 28 februari 1963 was
héél duidelijk, wie radioactief
materiaal bezat, diende daarvoor
een vergunning te hebben, maar
deze Wet is, zoals dat in België
gaat, massaal met de voeten
getreden.  In die tijd bestond er -op
papier!- een controledienst : DBIS
-Dienst Bescherming tegen de
gevaren van de Ioniserende Stra-
lingen-, die dienst ressorteerde
toen onder Staatssecretaris Firmin
Aerts -CVP- van het Ministerie van

Volksgezondheid en gezin. In 1994
werd deze dienst omgevormd tot
Federaal Agentschap Nucleaire
Controle, dezelfde verantwoorde-
lijken, ondermeer Jean-Paul Samain
en Luc Baekelandt verhuisden van
het Vesaliusgebouw mee naar hun
volgende residentie aan de
Ravensteinstraat, 36, resideren en
profiteren “Ja”, presteren “Nee”.
Als gevolg van voorgaande doken
er in België vier miljoen Ionische
rookmelders op, de éne al wat
gevaarlijker dan de andere, maar
wel állemaal gevaarlijk spul, welis-
waar klein aan bronactiviteit, maar
vele kleintjes maken ook één groot.
In duizenden overheidsgebouwen
werden rookmelders geplaatst
waarvoor geen vergunning is. In
het Parlement, de Kamer van
Volksvertegenwoordigers aan de
Leuvensweg in Brussel, hangen nog
zo’n duizend radioactieve
rookmelders, goed voor ongeveer
37 MB bronactiviteit, de wetgevers
overtreden dus zélf massaal de wet.

Lijst van
goedgekeurde
toestellen.
Nooit is de DBIS of het FANC erin
geslaagd om de bestaande scheve
toestand te regulariseren.
In het document 7787 van de Hoge
Gezondheidsraad is er verwezen
naar diverse vergaderingen die in

2003 hebben plaats gevonden, er
is over de schadelijke gevolgen
van zo’n Ionische rookmelders
uitvoerig geschreven, er was toen
al sprake van een “Uitdoofbeleid”,
maar in datzelfde jaar, meer
bepaald op 12 november 2003,
vindt er een aanbesteding plaats
op het Brussels Gewest -zetel
Jourdaenstraat, 45/55 te 1060
Brussel voor maar liefst 38.660
Ionische rookmelders!  In het
document van de HGR wordt
gevraagd om optische types te
gebruiken en dat het FANC een lijst
opmaakt van de goedgekeurde
Ionische rookmelders, die lijst is er,
behoudens een vergissing, nooit
gekomen. Een Inspecteur -Jadoul-
is er wel jaren, zonder resultaat,
mee bezig geweest, het FANC is
naar “eigen zeggen” met veel
bezig, maar een resultaat komt er
zelden.

Onvoldoende
kennis in huis.
Als het FANC resultaten had, dan
hebben ze dat bekomen door
beroep te doen op derden, specia-
listen bij bedrijven.
Uit het vernietigend rapport over
de handel en wandel van het FANC

vervolg 08
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is overduidelijk
gebleken dat ze
geen ervaring,
kennis noch

technologie in huis hebben, een
ander bewijs daarvan is de veroor-
deling die het FANC op 30 decem-

ber 2003 in Brussel opliep. Een
overheid die rond informatie
omtrent radioactiviteit een rechts-
zaak verliest tegen een bedrijf is
niet niks.

OVAM.
Het FANC is er nog nooit in ge-
slaagd, ook vandaag niet, om een
sluitende regeling voor radioactieve
rookmelders uit te werken.
Begin december 2003 had deze
redactie al contact met Annemie A
en Joke VC van OVAM, dat is
ondertussen bijna zes jaar geleden.
Bij OVAM zijn ze dus ook niet vies
van informatie van buitenaf, ook
dáár moeten ze blijkbaar van
“derden” leren.
In die tijd waren ze van plan om
Ionische rookmelders in stevige
“kartonnen” dozen te laten verpak-
ken, uiteraard absoluut onaan-
vaardbaar, alleen al het idee geeft
aan, wie er met wat bezig is,
daarvan zijn ze later uiteraard
afgestapt. Hebben ze op de ei dan
zes jaar moeten broeden?

De “Kartonnen” doos.
Natuurlijk is iedereen het radioac-
tieve incident te Meldert -Lummen-
van 11 juli 2006 al vergeten,
uiteraard zijn dat allemaal “mo-
mentopnamen”.  Dat radioactief
incident had helemaal niet mogen
kunnen gebeuren, velen hebben
daar dito steken laten vallen, in
eerste en zélfs in laatste instantie

23MBq hadden hier in het milieu kunnen verdwijnen. Niet OVAM maar Morsum Magnificat stak daar een
stokje voor, het verwerken van deze hoeveelheid heeft twaalfduizend Euro gekost, té duur, dáár ligt het
probleem, men zou beter de vervuiler laten betalen maar ook hier is het de wereld op zijn kop, de
vervuiler verdient er nog méér aan. Het IRE produceerde Ionische rookmelders en nu rijven ze het
contract binnen om ze te demonteren en te verwerken.

En
 O

VAM
 ?

23 MBq Americium-241 met 432 jaar halveringstijd zonder degelijke verpakking

Nucleair inspecteur van het FANC overtreedt zelf de wet!

De kartonnen doos bevat een Radium-226 bron van +/- 200 MBq
en kan / mag onmogelijk in zo’n verpakking gestopt worden. Op
de foto is duidelijk te zien dat de bodem door het volume en het
gewicht van de inhoud doorbuigt. Simon Coenen is een Officier
van Gerechtelijke Politie van het FANC, het komt hier op neer dat
de politie zelf op een flagrante manier in de fout gaat.

het FANC zelf ; Die illegale radioac-
tieve Combinator -Ra226- had er
niet meer mogen staan.  Vervol-
gens de gemeente Lummen die op
de hoogte waren dat het tuig reeds
sinds 1985 had moeten verwijderd
zijn, dan is er de brandweer die na

het instorten van de toren vol-
doende alert had moeten zijn en de
nodige maatregelen had moeten
bevelen, maar er werden overal
fouten en nog eens fouten ge-
maakt, zelfs door de controlerende
overheid en dat is de laatste
waarvan je zoiets zou verwachten.
De foto hierboven geldt als formeel

bewijs, maar “de doos” was niet de
énige fout die door het FANC
gemaakt werd, ook het vervoer
was niet in orde, meer dan een
schande en dat “en publique”.

Recupel, Febem, OVAM
en al de rest.
Ondertussen is er in het kader van
het AEEA -Afgedankte Elektrische
Elektronische Apparaten- onder

Zelfs dit stond er niet op
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foto Mennekens

druk van Europa,
toch iets bewogen
in het circuit van
de Ionische

rookmelders, men neemt er nu ook
de optische rookmelders bij, er zitten
in die optische rookmelders ocharme
ook enkele elektronische component-
jes.  Om de verwijdering in de

praktijk door te voeren werden er
akkoordjes gemaakt tussen o.a.
FEBEM, OVAM en RECUPEL. Langs
Franstalige kant is de buit ook
binnengehaald, vooral het IRE vaart
we wel bij, ook verzamelaar
Cogetrina deelt mee van de koek.
Verder noteren we volgende aan-
vaarde ophalers ; Cogetrina, Debree
Solutions, FGS EWACS, Shanks
Hainaut, SITA Recycling Services,
Van Gansewinkel, quasi allemaal
bekende bedrijven.

Kaf en koren.
Het begint -waar ze in feite al mee
begonnen waren- op de container-
parken, daar maken ze volgens onze
bescheiden mening al de eerste fout.
Men verzamelt daar, in het kader van
de AEEA, nu ook “Optische
rookmelders” die samengevoegd
worden met de “Ionische”, in een 120
liter vat, later moeten ze bij het IRE
terug gescheiden worden, dus
dubbel werk. Dat is niets minder dan
onzin, het kaf moet meteen van het
koren gescheiden worden, een klein
eenvoudig detectietoestelletje moet
geen probleem zijn, dat zal véél
minder kosten dan al het dubbel werk
achteraf, maar misschien is “werk”
het belangrijkste voor het IRE?

Van dit type kunnen er slechts een
30- tal in een 120 liter vat.

Waarom duizend
stuks.
Verzamelen en vervoeren mag,
zonder vergunning, tot duizend
stuks, dat heeft alles te maken
met de wet van 20 juli 2001
aangaande -radioactieve- bron-
activiteit.

Waar ze wellicht bij die
beslissing, bij gebrek
aan ervaring, ook
onvoldoende aan ge-
dacht hebben zijn de
afmetingen van sommige
Ionische detectoren
zoals de Honeywell
TC1000C, met 1µCi
-37kBq- bronactiviteit.
Daarvan kunnen er

slechts
dertig in
een 120
liter
vaatje,
maar van
het type
ZP710-2
van
Zitton
kunnen
er dan
weer 250
in een vat
van 120
liter.

Slag in het gezicht.
Wanneer we dan het voorbeeld
nemen van de Cerberus FES5B,
dan komen we weer in andere
“maten en gewichten” terecht,
deze van de bronactiviteit en de
stralingen.
Er zijn nog veel types Cerberus
FES5B in omloop, deze hebben
een bronactiviteit van 70 µCi,
wanneer er van dat type 1.000
zouden verpakt en vervoerd
worden, dan spreken we over een
gewicht van 280 kg en een
bronactiviteit van +/- 1.2 GBq,
dat zoiets allemaal mag en kan

Van deze Zitton kunnen er zo’n 250 in
een 120 liter vat.

Van deze Cerberus FES5B kunnen er wel
120 in zo’n vat, maar hebben een
bronactiviteit van 310 MBq, en dat
allemaal zonder vergunning

310 Mbq

zonder vergunning is meer dan een
kaakslag voor iedereen die een
ADR attest -basis en klasse 7- dient
te behalen.

Processie van
Echternach.
Uit voorgaande hopen we dat

iedereen beseft
dat hier weer
“kunst en
vliegwerk” is
verricht en wéér
partijpolitieke en
communautaire
spelletjes
werden ge-
speeld.
Door niet al
meteen op de
containerparken
de scheiding te
maken, worden
duizenden

optische rookmelders als “Ionisch”
behandeld en naar een instelling
vervoerd -IRE- waar toch alleen
maar de Ionische rookmelders
kunnen verwerkt worden. De
gelijke behandeling van al die
duizenden optische melders, zoals
de Ionische, is dus buiten propor-
ties en een echte processie van
Echternach.

Oplos-
sing.
Wat er in
feite moet
gebeuren is
de scheiding
bij de
container-
parken
doorvoeren
en ze daar
door erkende
bedrijven
voor vervoer
van radioac-
tief materiaal
laten ophalen
en naar IRE,
ingeval Am-
241, en naar
Belgoprocess

ingeval het om Ra-226 gaat, laten
overbrengen. IRE heeft immers
geen vergunning om Radium 226 te
verwerken.
Nu worden de bedrijven die reeds
een vergunning hebben om radio-
actief materiaal op te slaan en te
vervoeren, oneerlijk behandeld
maar die zullen wel zwijgen,
zwijgen is immers winter en zomer
goed, zo zit België nu eenmaal in
mekaar.

Erik Verbeeck 
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Eén en al “Donder en Bliksem“
De IEC 62305 is uiteindelijk geratificeerd, so what?

Zevenendertig jaar wordt de
wet op de verplichte aanleg
van bliksemafleiders op
hoge gebouwen met de
voeten getreden, evenveel
jaren is er evenmin deugde-
lijke controle uitgevoerd op
de aanleg van bliksemaflei-
ders die door enkele “char-
latans” werden aangelegd,
dat is trouwens één van de
redenen waarom er duizen-
den illegale radioactieve
opvangers konden geplaatst
worden. Nooit werd het
gebruik van opvangers
waaraan radioactieve bron-
nen werden toegevoegd, in
één of andere wet of norm
opgenomen, het waren
“gadgets” en pure oplichting.

1972, 1974, 1981,
1985,1997,2006,2007
We gaan terug naar het KB van 4
april 1972 waarin de NBN 713-010
betreffende de brandbeveiliging
van hoge gebouwen is uiteengezet.
Vervolgens verwijzen we naar het
KB van 7 juli 1974 waarin onder
art. 6.4. werd verwezen naar de
NBN 579, de richtlijnen en code van
goede praktijk voor de aanleg van
bliksemafleiders opgemaakt in
1962.
In het KB van 10 maart 1981
wordt onder art. 136-2 bepaald hoe
elektrische installaties moeten
beschermd tegen de gevaren van
overspanningen te wijten aan
atmosferische verschijnselen, maar
dit artikel wordt met algemeenheid
met de voeten getreden, toezicht
daarop is er evenmin, ook niet door
de erkende keuringsorganismen.
In 1985 wordt de NBN 579 vervan-
gen door de NBN C18-100 en als
toemaatje voor art. 136-2 van het
AREI wordt in dat jaar ook de NBN
C18-300 in het leven geroepen,
deze laatste norm is in feite een
bevestiging en ruggesteun voor art.
136-2 van het AREI.
Met het KB van 19 december 1997
wordt, wat bliksembeveiliging
betreft, naar de NBN C18-100 en
C18-300 verwezen, dat wil zeggen
dat qua bliksembeveiliging er
steeds het systeem van de Kooi
van Faraday moet worden toege-
past, waar vooral gebruik wordt
gemaakt van horizontale opvang-
leidingen en weinig of niet over
verticale spitsentechniek wordt
gesproken, toch is de
“Franklinstaaf” -Benjamin Franklin

in 1752- vandaag nog altijd actu-
eel.

De
ENV 610.24
Standaard.
De evolutie en studie rond het
fenomeen “bliksem”  en de beveili-
ging ertegen, heeft altijd al door-
gang gevonden al was het maar
omdat sommige wetenschappers
er, onder de vorm van boeken en
spreekbeurten, commercieel
belang bij hebben.  Wij hadden
liever gezien dat mensen zoals
Professor Christian Boucquegneau
zich méér hadden ingezet op de
praktische toepassing van de wet
en het veiligheidsaspect, maar
helaas.
Op 24 oktober 1994 werd de
European Lightning Protection
Standard ENV 61024-1 door
CENELEC aanvaardt, deze norm
haalde het om onduidelijke reden
niet, maar werd zéker de voorloper
van de IEC 62305 deel 1 tot en met
4 die op 1 januari 2006 is uitgeko-
men.

En België?
Met de komst van de IEC 62305 is
er op technisch vlak een zeer grote
vooruitgang geboekt, wanneer men
deze norm vergelijkt met de
huidige NBN C18-100 en NBN C18-
300 zijn deze laatsten een stukje
kladpapier.
Maar ondanks deze grote vooruit-
gang, zitten we in België nog
steeds op het niveau van 1972, dus
nergens. In onze buurlanden
Luxemburg, Duitsland en Nederland
is de IEC 62305 al een poosje in
voege, in Nederland zelfs al in het
Nederlands vertaald. Om in het
kader van de Europese aan-
bestedingen buitenlandse bedrijven
toe te laten in België offertes te

De evolutie en studie rond
het fenomeen “bliksem”
en de beveiliging ertegen,
heeft altijd al doorgang
gevonden al was het maar
omdat sommige weten-
schappers er, onder de
vorm van boeken en
spreekbeurten, commer-
cieel belang bij hebben.

kunnen indienen, moest België ook
die norm ratificeren, dat heeft
België dan ook op 12 juni 2007

gedaan, op bladzijde 31829 werd
in het Staatsblad aangekondigd
dat het BIN -Belgisch Instituut
voor Normalisatie- de IEC 62305 -
deel I tot IV- bekrachtigde, en wat
nu?

Geen Wet.
Door deze publicatie is de deur
voor lastenboeken waarin de
toepassing van deze norm wordt
beschreven, open gezet, maar de
Wet van 19 december 1997
verwijst nog altijd naar de NBN
C18-100 en NBN C18-300 en niet
naar de nieuwe IEC 62304.
België is dus in de praktijk sinds

1972 inzake bliksembeveiliging
geen stap verder in de goede
richting gekomen, maar dat is nog
niet álles, België gaat nog méér in
de mist, ergo, het is een paradijs
voor oplichters die er niet voor
terugdeinzen om zwakkeren en

Verticale spitsentechniek.
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weerlozen op
een meedogen-
loze manier te
bedriegen. Die

bedrijven kunnen dan op de koop
toe nog op steun rekenen van de
juridische dienst van één of andere
vereniging, zó gaat dat hier in dit
land, het is immers niet belangrijk
wát men kent, maar vooral wie.

Na de ratificatie van de IEC 62305
is er nog niets ondernomen om te
verhelpen aan het probleem van de
controle en toezicht op de aanleg
van bliksemafleiders.

Dewael en Verwilghen.
Wie een bliksemafleider laat
aanleggen, wat voor grote gebou-
wen tienduizenden Euro’s kan
kosten, moet blindelings vertrou-
wen hebben in de kunde van de
installateur.  Dat het daarmee in de
praktijk duchtig fout loop, heeft
deze redactie in het verleden al
meermaals aangetoond, maar wat
baten kaars en bril als de uil niet

zien en wil, in casu de overheid en
vóóral de “linkse handen” politici
waaronder veel advocaten en wat
kennen die -behalve hun eigen
zakken vullen- van techniek?
De Minister van Binnenlandse
Zaken zou bevoegd zijn voor de
materie en het is Vande Lanotte die
het KB van 19 december 1997
ondertekende, bliksembeveiliging is

een onderdeel van de brand-
beveiliging in gebouwen, toch is het
in eerste instantie een “elektrisch”
fenomeen, bijgevolg is dat een
zaak van de Algemene Directie
Energie, dus voor de Hoofd-
ingenieur/Directeur Jean-Claude
Mignolet, maar die moet ge vooral
gerust laten.  Zijn baas, minister
Magnette, heeft nog geen tijd om
zichzelf te scheren, dus ook van
hem moet men niets verwachten.
Dewael en Verwilghen hebben er in
het verleden niets van gebakken,
Verwilghen antwoordde in 2005 op
een vraag van Hagen Goyvaerts
-Vlaams Belang- dat keurings-
organismen niet bevoegd zijn

 Klant 3 keer opgelicht 2 keer door dezelfde firma !
     Alleenstaande geestelijk minder begaafde dame twee keer door malafide installateur opgelicht.

1950 : De ouders van huidige
bewoonster laten zich door de
schrik voor bliksem een radioac-
tief tuig Helita A Calotte aansme-
ren.  VeBo Electroadvies bvba
weigerde de dame een nieuw
“Gadget” aan te smeren.

In september 2004 laat de dame
zich door ofwel L’Aigrette ofwel GDK
een nieuw gadget aansmeren. Een
toestel verkopen en daaraan een
waarde geven die niet wetenschap-
pelijk bewezen is, is oplichting. De
Federatie FEDELEC werd daarover
gecontacteerd maar die ontkenden
dat hun lid GDK dat werk had
uitgevoerd.
In ieder geval voldoet dit werk niet
aan de normering, bovendien werd
de nieuwe opvanger niet eens met
de daalleiding verbonden en werd
de buis die meer dan vijftig jaar
oud was, niet verwijderd.

In 2006 is de oude buis met de
nieuw geplaatste PDA afgebro-
ken, nu werd de 56 jaar oude
buis nóg -zij het ingekort-
herbruikt en de bevestiging werd
op een zeer amateuristische
manier uitgevoerd -inzet-.
Indien de verticale opvanger uit
aluminium bestaat, dan mag de
koperen daalleiding, wegens
risico voor elektrolyse, niet direct
in contact met de koperen
daalleiding worden gebracht.  De
bejaarde dame met verminderd
geestelijk vermogen is in even-
veel jaren twee keer opgelicht.

Het is hoogtijd dat
malafide bedrijven in
deze branche gestopt
worden en dat kan
alleen door een
degelijke controle.

inzake bliksemafleiders, Dewael
schuift het af op zijn Brandweer,
maar die kunnen maar amper
opgeleid worden om een brand
blussen, laat staan bliksemafleiders
te keuren.
Een korte inspectie door deze
redactie leerde dat op twintig
gecontroleerde gebouwen van de
brandweer, er maar één een beetje

in orde was met de eisen van
bliksembeveiliging vervat in het KB
van 19 december 1997 !

Geen degelijke
controle mogelijk.
België zit dus met drie problemen,
1- de nieuwe IEC 62305 norm is
wel aangenomen, maar heeft nog
geen kracht van wet ;
2. de regels over bliksemafleiders
zijn niet in het AREI opgenomen;
3- er is ook geen organisme dat

!!!!!
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bevoegd is om de
keuringen uit te
voeren.

Daarbuiten doet de overheid er niets
aan om na te gaan of de gebouwen
wel in orde zijn met de beveiliging
tegen bliksem, zowel directe als
indirecte.  Het Ministerie van Binnen-
landse Zaken wil de brandveiligheid
in gebouwen in veel bredere zin
aanpakken, zoals trappen, etc, maar
er is duidelijk een
groot probleem :
competentie.
Verzekeringsmaat-
schappijen zijn
banken en die
hebben alleen maar
verstand van geld -
en dan nog-, zolang
de schade veroor-
zaakt door bliksem
niet de spuigaten
uitloopt, betalen ze
doodleuk, ze zijn zó
dom dat ze niet
eens nagaan of hun
verzekerde de wet
ter zake heeft
nageleefd en zoals
de waard is ver-
trouwt hij zijn
gasten, dus de wet
niet nageleefd!

Frans of
Engels.
Een ander aspect is
dat de IEC 62305
tegen een fikse
betaling in het
Engels, Frans of
Duits verkrijgbaar is
-de vier delen kos-
ten samen onge-
veer 600 Euro-. In
Nederland heeft
men deel 1, 3 en 4
al in het Nederlands
vertaald, in Vlaan-
deren is dat niet het
geval, Vlaamse be-
drijven moeten dus
maar voldoende
technisch Frans,
Duits of Engels
machtig zijn. In
deze materie is het
absoluut ondoen-
baar dat te bevat-
ten, er moet dus
dringend een degelijke vertaling van
de IEC 62305 in het Nederlands
komen, misschien kunnen de Belgen
-BIN- bij de NEN aankloppen, maar
dat is infeite niet nodig, Jean-Luc
Dehaene heeft er in het verleden
voor gezorgd dat Nederlandse
regels niet meer hoefden.

37 jaar
aanmodderen.
Ondertussen vergaderde de TC81   -
Technische Commissie- op 16

februari 2009 voor een eerste keer,
de volgende vergadering is voorzien
op 30 maart. Het doel daarvan is
dat de IEC 62305, na ratificatie in
het Staatsblad -12 juni 2007-, ook
daadwerkelijk kracht van wet krijgt,
nu blijft de NBN C18-100 nog altijd
van kracht.
Na voldoende informatie te hebben
ingewonnen kunnen we resoluut
stellen dat de overheid er sinds

1972 tot op heden, nooit in slaagde
om een deugdelijke reglementering
en controle op de toepassing ervan
op het getouw te zetten. Is dat een
bewijs van onwil, laksheid of incom-
petentie?
Bij het Ministerie van Binnenlandse
Zaken hebben we geen enkel
persoon kunnen aantreffen die van
de materie op het technische vlak
enige notie heeft, het zijn allemaal
politici, juristen of een mengeling
ervan, België bestaat uit niets
anders en dat met alle gevolgen van Erik Verbeeck

Dit is de hoek Koningstraat - Leuvenseweg, aan de daalleiding van de
bliksemafleider heeft men één of andere elektrische leiding met tyw-
rap bandjes -netjes elke 20cm- vastgemaakt, -zie rode pijl- dat is
uiteraard strijdig met de regels van goed vakmanschap, de NBN 579
-1962-, de NBN C 18-100 -1985- en de IEC 62305 -2006-, idem dito met
de metalen steun van de camera die zich vlak naast die daalleiding
bevindt. Ook de coaxiale kabels waarmee de camera is aangesloten en
op het interne veiligheidscircuit terecht komt ligt méér dan waarschijnlijk
op een heel ander -aard-potentiaal dan de daalleiding.  Aangezien er op
dat gebouw een antennemast van de Civiele veiligheid staat die 48m
hoog is, is de kans dat die mast door een “leader” bliksem wordt ge-
raakt zeker aanwezig.  Wie zou er niet gniffelen mochten de elektrische
installaties van het Ministerie van Binnenlandse Zaken én deze van de
Civiele Veiligheid door de bliksem aan flarden worden gereten. In Ghlin
was dat voor de Civiele Veiligheid al een keer het geval, daar waren alle
communicatiemiddelen van de basispost goed voor de schroot.

Ministerie van Binnenlandse Zaken

dien, een wet maken en tegelijker-
tijd ontelbare achterpoorten.

Besluit.
De beveiliging tegen directe blik-
sem en overspanningen te wijten
aan ontladingen van bliksem, is
sinds de eerste normen -1962- en
wetgeving -1972- altijd een grote
puinhoop geweest.
Door voorgaande is er een chaos

ontstaan waaruit
enkele malafide
bedrijven
klinkende munt
hebben kunnen
slaan en waar-
door mensen en
bedrijven
slachtoffer
werden van
oplichting.
Door de illegale
plaatsing van
minstens
tienduizend
radioactieve
opvangers voor
bliksem, is op
de koop toe de
volksgezondheid
óók nog eens in
gevaar ge-
bracht, er is
naar schatting
300 m² Radium
226 en
Americium 241
in de omgevin-
gen van die
illegale tuigen
vrijgekomen, dit
in de omgeving
van scholen,
ziekenhuizen,
rusthuizen,
justitie- en
andere paleizen
-ook in Laken-.
De opeenvol-
gende vergade-
ringen, ook deze
van 16 februari
en de komende
van maart 2009,
halen niets,
maar dan ook
niets uit, alles
blijft bij het
oude uit 1972,
vergaderen,
rond de tafel

zitten lullen, normen en wetten
maken en het Staatsblad vullen
maar uiteindelijk verandert er in de
praktijk niets, het circus België blijft
haar tenten gewoon verder opzet-
ten, alleen de pipos die er rondlo-
pen veranderen soms van kleur en
geur, want de politiek blijft hoe dan
ook stinken.

daalleiding
bliksemafleider

afstand
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     Honger dreigt in de wereld
Landbouw in de wereld moet productiever en duurzamer worden

"De wereld heeft geen andere keus
dan over te stappen naar een
duurzame landbouwproductie om
tegemoet te komen aan de

groeiende vraag naar voedsel voor
mens en dier, het terugdringen van
de armoede en de bescherming
van de natuurlijke hulpbronnen.
Een duurzaam landbouwbeleid is
een essentieel onderdeel van deze
intensivering", zegt Pandey.

Minder mechanische
grondbewerking.
Instandhouding van de landbouw
houdt in overstappen naar
landbouwsystemen die duurzaam
en productiever zijn. Dit betekent
vermindering van mechanische
grondbewerking en berust op drie
fundamentele principes : minimale
grondbewerking, samenwerking en
uitwisseling van verbouwmethodes
en een permanente bodem-
bedekking met gewassen. Dit zal
de gezondheid van de bodem
optimaliseren wat de productiviteit

ten goede komt en het verlaagt het
gebruik van water en energie. Deze
methode werd 25 jaar geleden
geïntroduceerd en wordt nu wereld-

wijd op 100 miljoen hectare toege-
past.

Milieuschade
Traditionele methoden van inten-
sieve teelt hebben, in vele geval-
len, bijgedragen tot schade aan het
milieu en het verminderen van de
snelheid van de productiviteit van
de landbouw en dat terwijl de
wereld behoefte heeft aan een
verdubbeling van haar
voedselproductie om 9 miljard
mensen te kunnen voeden in
2050", zegt Pandey. "De
intensivering van de landbouw
heeft op veel plaatsen in de wereld
geleid tot te veel ploegen, te veel
bemesten, te veel irrigeren en een
te groot gebruik van bestrijding-
smiddelen. Hiermee hebben we de
grond, het water en de
biodiversiteit benadeeld wat heeft

geresulteerd in de geleidelijke
afname van de productiviteit".

Daling productiviteit.
Als de huidige trends zich doorzet-
ten, zal de groei van de
productiviteit van de landbouw
dalen tot 1,5% in 2030 en tot 0,9%
van 2030 tot 2050, terwijl er een
groei van 2,3% per jaar werd
geregistreerd sinds 1961. In
ontwikkelingslanden is de groei van
de tarwe-opbrengsten gedaald van

ongeveer 5% in 1980 tot 2% in
2005. Voor rijst was er een daling
van 3,2% tot 1,2% en 3,1% tot 1%
voor maïs in dezelfde periode.

Ecologische
voetafdruk
Duurzame landbouw zal niet alleen
bijdragen tot de verhoging van de
opbrengsten, maar ook tot diverse
voordelen voor het milieu ", zegt
Pandey. "Niet alleen het herstel van
de bodemgezondheid, maar ook
verlaging van het energieverbruik
in de landbouw, het terugdringen
van de ecologische voetafdruk van

vervolg 19

Als we in staat willen blijven de groeiende wereldbevolking te voeden
en de uitdaging van de klimaatverandering willen aangaan, moeten
landbouwers over de hele wereld gemotiveerd worden te streven
naar duurzaamheid van de voedselproductie, dat is de boodschap
van Shivaji Pandey, directeur van Plant Production and Protection
Division van FAO -Food and Agricultural Organization-, die was gericht
aan de deelnemers van het vierde World Congress on Conservation
Agriculture (New Delhi, 4-7 februari 2009).
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De levensduur van
Light Emitting Diodes -LED’s-

verliezen wel geleidelijk hun
lichtsterkte.
De levensduur is aangegeven voor
25.000 uren, dit wanneer ze op
75% van haar capaciteit werkt, de
industrie veronderstelt dat het op
dat niveau is dat mensen een
verandering in lichtsterkte opmer-
ken.
Het komt erop neer dat de fabri-
kanten een ander systeem moeten
zoeken om de levensduur van een
LED te bepalen.

           De levensduur van LED’s is niet
             wat men er tot op heden van

     gedacht heeft. Men is steeds
               uitgegaan van een levensduur
               voor LED’s van 25 à 50.000
               uren, daarvoor baseerde men
              zich op de ervaringen met de
             gloeilampen, maar die vergelij-

  kingen zijn voor discussie vat
          baar, niemand zou de levensduur
         van een LED juist kunnen bepalen,
       de reden daarvan is dat LED’s niet
branden zoals gloeilampen, maar ze

Twee klachten tegen benoeming van PS
Apparatsjik Marie-Pierre Fauconnier
Toen Directeur-generaal van de Algemene Directie Energie,
Fernand SONCK in 2006 met pensioen ging, had minister
Marc Verwilghen, volgens informatie van zijn kabinet, maar één
kandidaat die aan de voorwaarden zou voldoen, de Franstalige
PS coryfee Marie-Pierre Fauconnier, nu blijkt dat er drie
kandidaten waren.

Tijdens de verkiezingsbijeenkomst
van 24 mei 2006 van de Open Vld
in het ICC te Gent, stelde deze
redactie aan minister Marc Verwilg-
hen vragen over de malaise binnen
de Algemene Directie Energie, de
“uitbollende” Directeur-generaal
-Fernand Sonck, had er duidelijk al
geruime tijd geen zin meer in,
Sonck kwam regelmatig “grappig”
over, maar “Zachte heelmeesters
maken stinkende wonden” en dat
zorgt voor een “Sputterende”
dienst. Maar zoals dat schering en
inslag is, hebben politici bij vragen,
ofwel nietszeggende antwoorden of
een kwinkslag klaar en Verwilghen
is daar geen uitzondering op.

Wacht maar.
Op die bijeenkomst van Open Vld
ontmoetten we ook Fientje -zeg
maar Fien- Moerman. Dat haar
beleid inzake de werking van de
Algemene Directie kompleet faalde

is een feit en toen we haar daar-
over wilden vragen stellen, ver-
wees ze ons resoluut naar Marc
Verwilghen.

Marc Verwilghen.

Verwilghen, die weliswaar béter
werk leverde dan Moerman, zou
uiteraard evenmin een zinnig
antwoord op onze vlijmscherpe
vragen hebben kunnen geven,
daarom maakte Verwilghen er zich
vanaf met de kwinkslag : “Wacht
maar tot wanneer er straks op
Energie een Socialist zit, dan zal
het nóg erger worden”, zo, zo,
meneer de minister, u geeft het dus
toe dat er aan de werking van de
Algemene Directie Energie geen
hand te steken is, dus “kop in het
zand”.  Maar voor één keer sprak
een politicus de waarheid, met
Magnette op Energie is het hek

  voor één keer zei een
politicus de waarheid,
met Magnette op
Energie is het hek
helemaal van de dam

helemaal van de dam.

Toch twee
andere kandidaten.
Toen deze redactie, naar aanleiding
van de aanstelling van Marie-
Pierre Fauconnier, destijds vragen
stelde aan het Kabinet van Verwilg-
hen werd er gezegd dat de minister
geen andere keuze had, nu blijkt,
dat het wel anders is, er waren nog
twee kandidaten en die vechten nu
de benoeming aan bij de Raad Van
State.
Fauconnier zou nu zelfs bij de PS
onder vuur liggen omdat ze nogal
wat mandaten cumuleert waarmee
ze de statuten van de partij met de
voeten zou treden, dat schrijft
ondermeer een journalist van De
Tijd.

Raad Van State.
Dat er inderdaad klachten werden
ingediend tegen de benoeming van
Fauconnier moet blijken uit een
mondelinge vraag van Flor Van
Noppen -NV-A- aan de minister van
Energie Paul Magnette op 10
februari 2009.
In die vraag heeft Van Noppen het
erover dat de Raad Van State
-RVS- een verzoek kreeg om de
benoeming van Marie-Pierre
Fauconnier teniet te doen, er
zouden fouten gemaakt zijn in de
selectieprocedure die door Selor
werd gevoerd.
In zijn advies zou de Auditeur bij
de RVS de klagers gelijk geven en
adviseren om de benoeming van
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Prestaties:
Krachtige Intel Core 2 Duo
Processors met 64-Bit EMT64
Technology
Uiterst Kleine afmetingen 15,69 x
14,81 x 4,5 cm
Versterkt aluminium chassis met
opties.
3D Grafische kaart 16x9 vermo-
gen en HDMI
Ingebouwde Gigabit LAN, USB
2.0, RS232,
Video, Audio, Serial, HDMI,
draadloos Low Noise, laag ver-
bruik.
Slim Slot Loading Optical Drives
Solid State Hard Drives (SSD) is
optie
Windows Vista & XP Pro
Compatible,
*Andere O/S Opties beschikbaar.

Is dit de kleinste krachtige
computer ter wereld?STEALTH

Standard prestaties,
basis configuratie.

- Intel Core 2 Duo processor,
   2.4GHz
- 800MHz FSB, 3MB 2nd Level
  Cache
- 80 Gig HDD SATA (2.5")
- DVD/CD-RW Drive
- 1GB DDR2 SO-DIMM
- 2x Analog Video Ports
- HDMI Port
- draadloos LAN - Wi-Fi,
- IEEE 802.11g uitwisselbaar.
- Eén jaar waarborg.

Standaardmodel
LPC-650 Standaard :

Basisprijs : 1.595 USD

Fauconnier ongedaan te maken,
doorgaans volgen rechtbanken de
adviezen van Auditeurs, maar dat
is uiteraard niet absoluut.

Cumul.
Aangezien Marie-Pierre Fauconnier
behalve Directeur-generaal van de
Algemene Directie Energie, nog
enkele andere mandaten vervult en
als hoge ambtenaar óók daarover
vragen worden gesteld, ligt ze ook
daarvoor onder vuur. We zien de
PS dame ook op volgende posten :
- Voorzitter van Brugel
Brusselse energieregulator.
- Regeringscommissaris bij het IRE.
- Commissaris bij het NIRAS.
- Commissaris bij Apetra.
- Lid GEMIX, een onafhankelijke
groep experts.
- Bestuurslid bij het Koninklijk
Hoger Instituut voor Defensie.
- Lid van de Commissie Nucleaire
Voorzieningen.
- Lid van de Nationale Klimaat-
commissie.
Fauconnier werd op voorstel van
Fientje Moerman, ook nog gewoon
lid van de Algemene Raad van de
CREG -20 feb 2004 tot 20 feb
2007-.  Of ze er met al die manda-
ten in slaagt om bij de Algemene
Directie Energie haar werk te doen,
is een andere vraag; Nee dus!

Klachten.
Met online berichten op Morsum
Magnificat hebben we reeds artikels
gebracht betreffende klachten over
haar prestaties (?) als Directeur bij
de Algemene Directie Energie,
diverse ambtenaren zijn Fauconnier
méér dan beu, ondermeer voor de
regelgeving van de elektrische

156 mm

148 m
m

4
5
 m

m

installaties die dringend aan wijzi-
ging toe is, heeft ze geen interesse,
“alles ligt hier stil” klinkt het in koor,
een ganse periode had ze alleen
maar oog voor de strategische
voorraden.

Vragen aan de bevoegde
Minister Paul Magnette.
Op 9 februari 2009 heeft Flor Van
Noppen -NV-A- onderstaande
vragen aan de minister gesteld.
Het is nu af te wachten welk vonnis
de Raad Van State gaat uitbrengen.

De vragen aan de minister :

1. Heeft de Raad van State reeds
een uitspraak gedaan in deze
zaak? Zo ja, wat was het
verdict?

2. Kan mevrouw Fauconnier
gezien de commotie in de
media volgens u blijven
functioneren als directeur-
generaal Energie?

3. Bevestigt u dat de hierboven
opgesomde mandatenlijst
correct en volledig is? Zo niet,
kunt u deze lijst corrigeren of
zo mogelijk zelfs aanvullen?

4. Vindt u het geen probleem dat
de directeur-generaal
Energie ook voorzitter is van
een onafhankelijke
energieregulator, een cumul
die door de Europese
Commissie wordt afgekeurd?

Meer informatie op http://www.stealthcomputer.com/pb/index.php?comp=LPC650

5. Blijft u bij uw standpunt dat zij
haar rol binnen GEMIX in alle
onafhankelijkheid kan
uitoefenen? Vreest u niet dat
u op zijn minst de schijn tegen
heeft in deze?

Dit dossier is waarschijnlijk nog niet
ten einde.

Erik Verbeeck

Vlaams Komitee voor Brussel
Drukpersstraat 20

1000 BRUSSEL
0477 62 92 01
0479 86 55 12

els.grootaers@skynet.be

De Brusselse Post is een
pluralistisch tijdschrift dat
binnen het bestek van zijn
maatschappelijk doel open
staat voor alle opinies
zonder onderscheid. Auteurs
en gastschrijvers zijn verant-
woordelijk voor de inhoud van
hun artikel.
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“Apart“ ex VUB Professor “Z” liet wéér van zich horen.
“Kwaliteitsberichtgeving “ van Persagentschap BELGA ernstig in vraag.

Op een BLOG leest u onderstaande:
“Obama : “Heil Hitler!” Heil Hitler”
Ik ben altijd gefascineerd geweest door fascinerende redenaars en door
volkstribunen die spelen met de kracht van woorden en zinnen, dus ook door
Obama, ook door Hitler of Mussolini. Of door Guy Verhofstadt of Jean
Pierre Van Rossem of Jean-Marie Dedecker”
Bovenstaande leest u op htpp://ericrosseel.blogspot.com/2009/02/obama-heil-hitler.html

Een verzameling van de
pennenvruchten met
geestige, ludieke, wan-
smakelijke, maar al te
vaak ook onaanvaardbare
proza van Z hier
recapituleren, zou een dik
boek worden.  Met dit kort
artikel proberen we, mede
een recente stunt, het
“Aparte“ van Z aan te
tonen.
De aanleiding van dit
artikel kadert enerzijds in
het   “Multimedia 2015”
verhaal. In een normaal
persland zou menige
redactie de hierna be-
schreven schrijnende
journalistieke tekortko-
ming van het nationaal pers-
agentschap BELGA moeten
inlijsten. Maar het kadert
anderzijds ook in het schet-
sen van het onaanvaardbaar
Internetgedrag van Z en het
misbruik ervan.

Bronnen natrekken.
Het Internationaal Perscentrum
Vlaanderen -IPV- te Antwerpen
organiseerde onder het motto
“Multimedia” 2015 een aantal
symposia over hoe de media er in
2015 zou kunnen uitzien. De
organisatie was, zoals men dat van
het IPV verwacht, goed, zelfs zéér
goed, maar de inhoud, stijl en
“hautaine journalistenhouding” was
er ééntje zoals we dat in België
van het VVJ clubje kennen “zij” en
“zij” alleen brengen betrouwbare
informatie. Bronnen checken,
dubbel checken werd bij elke
gelegenheid bij de aanwezigen
door de strot geduwd, maar op 13
februari 2009 bewijst de Professio-
nele pers, met BELGA op kop, dat
ze er niets van bakken en dit is
géén alleenstaand geval.

Geen Blooper.
In zijn artikel voor “Achter het
Nieuws” heeft Frank Thevissen het
over een “Blooper”, maar dat is het

volgens deze redactie niet, wij
stellen dat het een professionele
fout is, Bloopers komen meestal
niet naar buiten, deze kwakkel
-door het niet checken van bron-
nen-, wel. Anderzijds begrijpen we
Professor Frank Thevissen -en ex
ULB collega van auteur van het
bericht-, beiden hadden vóór
BELGA de kwakkel de ether in-
stuurde onderling voeling en
hadden met het oeuvre van Z eens
goed gelachen.  Maar wij kunnen
ons niet van de indruk ontdoen dat,
vóór de inhoud van het bericht
werd verzonden, ook Frank
Thevissen een vinger in de pap
had, dat vermoeden we omdat met
de VUB de draak wordt gestoken.
Nadien konden zij dan ook -terecht-
met de blunder van BELGA en Vrt
gniffelen, daar is uiteraard niets
mis mee, ook niet met het feit, dat
Frank contacten heeft met Z, alleen
wachten we op het moment dat Z
óók eens ongenadig en voor “een
normaal mens” op een onaan-
vaardbare manier naar Frank
Thevissen gaat uithalen zoals dat
met tientallen anderen al gebeurde.

Geen en
weinig commentaar.
Uiteraard trekt Morsum Magnificat
alles na, maar de grote(?) Manito

Een getrouwe weergave van het bericht dat ons Nationaal Persagentschap
BELGA vrijdag 13.02.2009 meteen bekoorde -de essentie werd niet gewijzigd-.
+++
Omdat we Z niet willen meehelpen in het nóg meer in de publiciteit komen,
-want daar is het de zielige, maar soms intelligente eenzaat om te doen-,
geven we hier een beknopte weergave die aanleiding gaf tot een beperkte
heisa.
De kop van het bericht : oef! het kan dan toch!!!
Z zou in een in zijn bericht met naam en toenaam genoemd café te Sint-
Gillis-Brussel, op 12 februari in de namiddag en eindigend rond middernacht
een vergadering hebben afgerond, waarbij een akkoord werd bereikt tussen
Erik De Bruyn (SP.a-Rood), Peter Mertens (PvdA), Jacques Perquy (KP) en Raf
Verbeke, samen met Roberto Dorazio (CAP).
Het akkoord had betrekking om in juni samen in één lijst onder de naam AVE-
EVA -één voor allen, allen voor één- naar de verkiezingen te trekken.
Voor het bericht werd als bron NTPA - Not-Thrue Press Agency- opgegeven.
+++

bij BELGA, meneer Marc Hollanders
had volgend commentaar :”Geen
commentaar”.
Bij de Vrt ging het iets beter, de
intake van het nieuws bevestigde
dat het kwakkelnieuws dat op 13
februari 2009 om vijf en zes uur ‘s
morgens werd uitgezonden, klakke-
loos werd overgenomen van
BELGA,  Pieter Knaepen gaf de fout
grif toe maar probeerde zich uit de
slag te trekken door te stellen dat
Radio 1 het om 7u niet had uitge-
zonden omdat zij het ondertussen
hadden nagetrokken, maar dát
klopt niet meneer Knaepen, goed
geprobeerd.

Mat of schaakmat.
Is zoals de Uilen en leeft
doorgaans met zijn drie
katten ‘s nachts. Net als het
instinkt van Uilen, gaat ook Z
s’ nachts aan de slag, maar

dan op Internet sloop- en stroop-
tocht, daarmee gaat hij dermate
veel uit de bocht, dat men hem op
een Nederlandse website “De
Vlaamse Beerput” noemt, maar op
die site heeft Z een “Ban” gekre-

Z

Z
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Brandweer Asse : De boom in?
Op 1 februari 2009 omstreeks 15.00 uur in de namiddag is
een grote Beuk aan de Edingensteenweg in de verticale as
in tweeën gespleten, aanvankelijk was er aan het begin
van de scheur een spleet van een halve meter, maar de
scheur ging hoe langer hoe dieper en dreigde de boom
over de ganse lengte open te splijten en op de elektrische
leidingen en op de straat te doen vallen.

Gespleten Beuk
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De brandweer in actie.
In de bossen aan de Koekoek
komen tijdens het weekend veel
wandelaars, het is één van hen die
de brandweer van het nakende
gevaar op de hoogte bracht. Rond

15:50u komt de Brandweer van
Asse met diverse wagens ter
plaatse, een kleine splinternieuwe
bestelauto parkeert op het fiets-
pad, stond daar al even stil, en
prompt reed een nieuwe pomp-
wagen er achterop, beiden liepen
schade op, bij de éne de bumper
en de andere het achterlicht en
koetswerk achteraan, de brand-
weerman die het zag gebeuren
reageerde dat de stagiairs tegen-
woordig veel te snel worden
ingeschakeld, dus onervaren zijn.

De aanpak.
Even na vier uur komt ook een
interventievoertuig van EANDIS ter
plaatse, de boom dreigde immers
elk ogenblik in het luchtnet van de
laagspanning te vallen, gelukkig
was er weinig wind.
De brandweer was zich duidelijk
aan het afvragen en onderling aan
het overleggen hoe ze de situatie
dienden aan te pakken, op een uur
tijd was de boom immers méér dan
één meter verder opengescheurd.
In plaats van rond de boom een
kabelleng of band te plaatsen die
zou beletten dat het scheuren
verder ging, heeft de brandweer,
zonder resultaat, allerlei kunst en
vliegwerk toegepast, waarschijnlijk
hoopten ze stiekem dat de boom
open scheurde en op de straat viel,
op die manier was voor hen het
karwei veel makkelijker geweest,
maar de grote Beuk van wel één
meter diameter hield, wonderlijk
genoeg, stand.

De splinternieuwe pompwagen met
een stagiair aan het stuur reed
achteraan in op de kleine dito
bestelauto.

Een poging om één helft van de
opengescheurde boom met behulp
van een tirfor om te trekken
mislukte grandioos, de veiligheids-
pal werd overgetrokken, dus werd
méér dan 3T. kracht gezet, maar de
boom bewoog niet, nogal wiedes
zo’n poging in die richting -foto 1-
had geen enkele kans
op slagen.  Als tweede
poging werd
de Unimog met een
lier die 6Ton kan
trekken ingezet, maar
die 6T was hier niet
nodig, er werd immers
in de juiste richting

2

1

trekrichting
tirfor

trekrichting
Unimog

meer  18

op de boom getrokken, dat
was geen enkel probleem, onder-
tussen was er meer dan twee uur
voorbij, waren er risico’s genomen
en was het donker.

Stukken maken
en risico’s nemen.
De afgelopen week hadden we in
het kader van de ratificatie van de
IEC 62305 diverse contacten met
kabinetsmedewerkers van het
Ministerie van Binnenlandse Zaken,
en met het kenniscentrum van de
Civiele Veiligheid -Arquennes-, een
tocht waarbij door de bomen nooit
het bos ontdekt kon worden. In de
speurtocht naar de waarheid
hebben we niet één persoon aan de
      telefoon gekregen die ons de
      indruk gaf op de hoogte te zijn
      van de materie, óók zou men
      verwachten, dat ze het wél
      kennen.
      In het verleden heeft deze
      redactie al méér compro-

mitterende foto’s
kunnen plaatsen,
ondermeer van de
interventie van de
Civiele Veiligheid bij het
incident met gevaarlijke
stoffen te Mollem.
Dat artikel in Morsum
Magnificat 150 van
februari 2008 werd aan
de Civiele Veiligheid zelf
overgemaakt en
alhoewel men daar
beloofde een  reactie
over te maken, is dat
nooit gebeurd.
Deze redactie had bij
de hervorming van de
brandweer ook diverse
contacten, ondermeer
met klagende brand-
weerlieden, zelfs op het
hoogste niveau, maar
het was allemaal boter

Beuk
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aan de galg.
Deze week
hoorden we
opnieuw bij het

kenniscentrum van de Civiele

veiligheid dat er, qua opleiding bij
de brandweer, nog een hele weg af
te leggen is, dat hebben we bij de
eenvoudige interventie te Asse Erik Verbeeck

12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345

12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345
12345

Hier
inzagen

Deze
richting
trekken

Opinie : 1uur van
Morsum Magnificat

1. Beveiliging tegen
openscheuren plaatsen =
15 minuten.
2. Takel of boslier
opstellen =
30 minuten.
3. Beuk inzagen =
15 minuten.
Totaal 60 minuten

1

2

3

Beuk

Het verticaal inbrengen van de
kettingzaag had hier geen enkele zin,
maar was niet zonder risico, de
brandweerman duwde de zaag in de
langsrichting ter hoogte van zijn
gezicht in de boom, als dat geen risico
inhield dan weten wij het ook niet
meer.

inderdaad ook weer kunnen vast-
stellen

De “Opinie”
van deze redactie.
Uw redacteur was de ganse duur
van de
operatie
aanwezig,
meer
bepaald
vanaf
15.00uur
tot
19.00uur,
er was
verder
geen
enkele
journalist,
noch
fotograaf
aanwezig,
toch bracht Het Laatse Nieuws
daags nadien een artikel dat
uiteraard nergens op leek en
dan durven dergelijke gazetten
zich op de koop toe nog
kwaliteitskranten te noemen
ook. Wij hebben de gang van
zaken stap voor stap gevolgd en
het duurde allemaal zeer lang.

Volgens Morsum Magnificat had
deze klus, éénmaal ter plekke,
zonder stukken te maken, op één
uur geklaard kunnen zijn, nu
duurde het, mét stukken en brok-

ken maken -auto’s beschadigd en
tirfor stuk- vier uur.
Aan de hand van de summiere
schets proberen we de lezer aan te
tonen dat de brandweer de zaken
totaal verkeerd heeft aangepakt.
De kracht om de boom omver te

trekken werd aanvankelijk in de
verkeerde richting uitgevoerd -zie
blz17-.
Indien de brandweer, volgens onze
bescheiden mening, gewerkt had
volgens ons idee, wat wij hen
trouwens ter plaatse hebben
gezegd, dan was het probleem,
veilig en zonder brokken te maken
binnen het uur opgelost geweest,
nu hebben ze diverse risico’s
genomen maar uiteindelijk liep het
toch goed af.

Alarmbel.
Door de toename van geluid
worden de walvissen en dolfijnen
bedreigd en wereldwijd trokken al
diverse natuurverenigingen aan de
alarmbel. De stijging van de
scheepvaart, seismisch onderzoek
en een nieuwe generatie van
militaire sonar brengt enorme
schade toe aan deze zee-
zoogdieren die gebruik maken van
geluid, soms over lange afstanden,

Walvissen en dolfijnen bedreigd door geluidsoverlast.

Dat menselijke activiteiten een grote invloed hebben op
het milieu is, hopelijk, ondertussen voor iedereen duide-
lijk. Kijken we om ons heen dan zien we wat de mens
heeft aangericht, tot in de verste hoeken op aarde, ja
zelfs tot in de ruimte, laat de z.g. ‘ontwikkelde’ mens
zijn rotzooi achter. Het is echter niet alleen ons tast-
bare vuilnis dat onze fauna en flora bedreigt ook de
toenemende geluidsoverlast heeft nadelige gevolgen.

om te communiceren en
voor het vinden van voedsel
en soortgenoten.
Dat is een eerste conclusie van de
conferentie van Rome van het
Verenigde Naties programma voor
het milieu van de migrerende
soorten. Reders, maar ook Naties
en landen zal worden gevraagd om
minstens gebruik te maken van
geluidsarme vaartuigen. Bij een

JVDS 

vermindering van de uitstoot van
broeikasgassen zal, tegen 2050,
het niveau van de zuurgraad van
de zeeën en oceanen een zodanig
niveau kunnen bereiken dat het
geluid van kanonnen en schepen
70% minder is dan voorheen.

Bron : Synergy Space.

Veel Politiek nieuws
“de politiek in de politiek”

 www.achterhetnieuws.be
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een sector die
momenteel
verantwoordelijk
is voor ongeveer

30 procent van de mondiale uitstoot
van broeikasgassen".

Hulp.
Alleen met duurzame methodes
van de landbouwproductie kan
echte vooruitgang worden geboekt
bij de verwezenlijking van de
millenniumdoelstellingen tot het
verminderen van honger en ar-
moede en de vrijwaring van het
milieu, zei FAO-deskundige. Hij
voegde hieraan toe: "Maar we gaan
momenteel de verkeerde richting
uit."
Hij drong bij regeringen, donoren
en andere belanghebbenden aan op
strategische en financiële hulp  ter
ondersteuning en garantie van
duurzame landbouwmethodes. Wij
moeten de vorming, het
participatief onderzoek en de
ondersteuning van de landbouw-
verenigingen versnellen alsook de
verspreiding van de nieuwe duur-
zame landbouwmethodes.

Enkel feiten en cijfers.
In 1960 voedde elke hectare
landbouwgrond in de wereld 2-4
personen. In 2005 is dit cijfer
gestegen tot 4,5 mensen en in 2050
wordt geschat dat een hectare
landbouwgrond 6,1 tot 6,4 perso-
nen zal moeten voeden.
De groei van de productiviteit van
de landbouw daalt in plaats van toe
te nemen. Het was ongeveer 2,3%
per jaar sinds 1961, wat zal dalen

tot 1,5% in 2030 en tot 0,9%
tussen 2030 en 2050.
Deze lagere productiviteit is het
gevolg van het feit dat de boeren
meer kunstmest gebruiken wat de
bodem en het ecosysteem ver-
zwakt met als gevolg een vermin-
dering van de opbrengst. De
gewasopbrengst bij duurzame
landbouw is gelijkwaardig aan die
van de traditionele intensieve
landbouw, maar stabieler met
minder chemische input wat het
milieu ten goede komt.

JVDS 

De weg naar vooruitgang in Sierra Leone

Veel zelfbedruipende boeren verkopen meer van wat ze produ-
ceren dan wat ze eten, met de opbrengst betalen ze schoolgeld,
medicijnen en andere behoeften. - foto Food and Agriculture
Organization van de Verenigde Naties.

De vermindering van grond-
bewerking vermindert ook de
werklast van de landbouwers met
ongeveer de helft. Het is ook
goedkoper door de vermindering
van het gebruik van kunstmest-
stoffen. Daarnaast kunnen landbou-
wers tot 70% besparen op
brandstofkosten.
bron : blogagroalimentaire en FAO

Vertaling en bewerking
morse-press vof
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SCHIJNZELFSTANDIGEN : hoe gaat het nu?

Erik Verbeeck

De huidige
procedure

Wanneer we de Sociale Inspecteurs
een onderzoek naar schijnzelfstan-
digheid voeren, stellen zij zich
volgende vragen :
- wie oefent gezag uit over ....
- is er de verplichting van vaste
werkdagen en uren, moet vakantie
aangevraagd worden en ziekte-
verlof door een doktersattest
bewezen? -zoals analoog aan de
wetten op de arbeidsovereenkomst-

- kan men zich laten vervangen bij
het nemen van vakantie door
iemand die men zelf aanduidt?
- was het de vrije wil van de
partijen? Ligt dat vast in een
geschrift, overeenkomst of
contract?
- was er kapitaalinbreng? Een
zelfstandige laat zijn kapitaal
renderen!
- worden de prestaties geleverd
voor verschillende klanten,
opdrachtgevers of maar voor één
en dezelfde
- heeft betrokkene beslissings-

macht, komt hij naar de algemene
vergaderingen en heeft hij er
zeggingsmacht?
Naar gelang het antwoord op die
vragen en onderzoek van de
feitelijke toestand en wat meest
doorweegt, wordt er een besluit
genomen. Het is in de praktijk
dikwijls zo dat op sommige van die
vragen positief en op andere
negatief wordt geantwoord .
Dit artikel zal wellicht nog vervolgd
worden.

meer  20

Referentie-
adres
Rosa en Charles

krijgen zelfs de Politie aan de deur
en worden gesommeerd een
woning te zoeken waar ze zich wél
kunnen inschrijven.  Dat probleem
wordt tijdelijk opgelost door het
toekennen van een Referentieadres

van  01

OCMW BEGIJNENDIJK : Nieuw klachtendossier
op het OCMW van Begijnendijk, we
noteren 21 november 2007 waarbij
de Raad van het OCMW een
referentieadres toekent voor
maximaal zes maanden, op 21 mei
2008 verlengt het OCMW die
maatregel nog eens voor zes
maanden, maar sommeert het
-zieke- koppel zelf een woning te
zoeken.

Levensbedreigende
ziekte.
Vooral Charles woont blijkbaar
graag op de Camping, nogal wiedes
iemand met longproblemen woont

Morsum Magnificat®
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liever tussen het
groen. De
gezondheid van
Charles -die een

levensbedreigende ziekte heeft-
gaat achteruit. Rosa zit, weliswaar
op vraag van haar echtenoot, in
een caravan die ze van de uitbaters
van De Meren heeft
gekocht, het is voor haar
een hele opoffering om de
verzorging van Charles tot
het einde toe vol te
houden, dat einde komt er
op 28 juli 2008, daarmee
valt het doek over de
slepende ziekte van
Charles L.

Referentieadres
II.
Wie denkt dat het OCMW
van Begijnendijk énig
begrip toont voor de
situatie van de invalide
weduwe, is verkeerd.
Opnieuw laat het
Begijnendijks OCMW haar
asociaal gelaat zien.
Rosa die zelf ook ziek is,
dient in November 2008 in
de spoedafdeling van het
Imeldaziekenhuis te
worden opgenomen,
volgens haar huisarts kan
ze in de caravan niet
blijven wonen, het OCMW van
Begijnendijk is er ondertussen niet
in geslaagd om een fatsoenlijke
woning voor zieke hulpbehoevende
cliënten te vinden.
Rosa vindt Maurice Ronsmans
-Vlaams Belang gemeenteraadslid-
bereid om op zijn adres een
referentieadres te plaatsen.

Imeldaziekenhuis.
Gezien de opname via de spoed-
afdeling einde november 2008,
neemt de sociale dienst van het
ziekenhuis het heft in handen en
organiseert een vergadering
waarbij óók de sociale(?) werker
van het OCMW van Begijnendijk
wordt betrokken. Die sociale dienst
heeft, in tegenstelling tot Begijnen-
dijk, de problematiek wél begre-
pen; de huisvesting. Het ziekenhuis
beseft maar al te goed dat Rosa er
na de dood van haar man “alleen”
voor staat.

Mes op de
keel tactiek.
Op 20 december 2008 mag betrok-
kene het Imeldaziekenhuis verlaten
maar het OCMW van Begijnendijk
was nog altijd in gebreke een
woning te vinden.
Via vriendin L., die Internet heeft, is
Rosa er achter gekomen dat er in
Heist-op-den-Berg iets te huur is,
de sociaal(?) werker van het

Begijnendijks OCMW komt ter
plaatse en stelt onomwonden; “Het
is dit of een opvangcentrum”!, dat
is de “Mes op de keel” tactiek van
het OCMW van Begijnendijk,
meedogenloos en genadeloos.
Rosa ziet een opvangcentrum niet
zitten, kan in die woning in Heist-

op-den-Berg niet intrekken en een
vriendin vangt Rosa op, haar
referentieadres blijft ondertussen
bij Maurice Ronsmans.

MGB.
Wie in Begijnendijk niet openlijk
voor de al dertig jaar aan de macht
zijnde MGB kiest, zal het weten, bij
één van de bezoeken aan het
OCMW van Begijnendijk, krijgt
Rosa van de sociaal (wablief?)
werker te horen dat, omdat zij voor
de hulp van het “Vlaams Belang”
koos, het nóg meer verkorven
heeft, dát is onaanvaardbaar, maar
spijtig genoeg is dat zó dat zelfs het
OCMW vol zit met MGB water-
dragers. Het OCMW is het MGB
Kremlin van Begijnendijk.

Brandweer
en politie.
Met alle miserie die ze al heeft
gehad, de dood van haar man, zelf
ziek, geen woning, zit Rosa met
een dilemma, ze wil eigenlijk niet in
die woning te Heist-op-den-Berg,
maar heeft geen andere keuze,
liever dát dan een crisis-
opvangcentrum.
In de woning in Heist-op-den-Berg
woonde voordien gedurende één
jaar een Iraniër, die heeft via het
OCMW van Heist-op-den-Berg nu
een sociale woning bekomen en hij
werkt in een Grootwarenhuis, zijn

vader die ook op één of andere
manier steun ontvangt, woont ook
in Heist-op-den-Berg.
Bij het aanmaken van de
mazoutkachel duiken al de eerste
problemen op, de woonkamer,
waarvan de ramen niet open
kunnen, vol rook, Rosa weet niet

wat te doen en belt de
Politie, die laten de
brandweer en een zieken-
wagen komen, blijkt dat
de kachel, die eigendom is
van de huiseigenaar, niet
in orde is!
Bij de brandweer beves-
tigt men ons dat er
inderdaad een CO pro-
bleem was!!

Stookolie.
Niettegenstaande het huis
in Heist-op-den-Berg
gelegen is, komt het
OCMW van Begijnendijk
tussen om mazout te
financieren, maar of de
stookolietank conform is,
trekt de sociaal (??)
werker zich niet aan, zelfs
niet wanneer blijkt dat
Rosa niet eens bij die tank
kan komen omdat deze op
een gedeelte dat niet
verhuurd en achter slot en
grendel staat!

Er is medio januari 2009 stookolie
geleverd en eind februari zou er
alweer duizend liter moeten ge-
bracht worden, toch heeft Rosa
maar één mazoutkachel? Wanneer
wij ter plaatse poolshoogte gaan
nemen, laat de eigenaar ons met
fototoestel tot bij de mazouttank,
uiteraard; Geen groene dop en zo’n
tank zal er wellicht ook nooit eentje
kunnen krijgen.

Een speelbal,
en een schande
Volgens informatie heeft de woning
bij de gemeente één huisnummer,
dus dito bewoner, maar in de
praktijk wonen er drie huisgezin-
nen, dat klopt al niet.
De elektriciteitsmeter van Rosa
staat in de voorbouw, zij woont in
het middelste deel en kan dus niet
bij haar meter, daarvoor moet ze
bij de buurvrouw die blijkbaar ‘s
nachts werkt?
Volgens Begijnendijk is die woning
voor Rosa geschikt, maar volgens
Heist-op-den-Berg kan ze zich daar
niet inschrijven omdat die woning
maar één huisnummer heeft, ergo,
de sociaal werker van Heist-op-
den-Berg zegt haar aan de telefoon
dat Rosa, door zich daar in te

Het “Stulpje” van Rosa, slaapkamer zonder buitenlicht
of buitenlucht, elektriciteitmeter bij de buur en
stookolietank bij de huisbaas, de rest komt later .....
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schrijven, het
risico loopt dat
ze minder
pensioen ont-

vangt omdat er met haar inschrij-
ving daar dan drie gezinnen op
hetzelfde adres wonen !!
Maar de sociaal werker van Heist-
op-den-Berg zal bij het Ministerie
informeren hoe de vork in de steel
zit!
Dat dit alles ondertussen nog wat
méér druk op het moraal van Rosa
heeft gezet kunt u zich wel voor-
stellen. Het is werkelijk méér dan
een schande om op een dergelijke
wijze met de mensen te sollen.

Deuren
open zetten.
Wanneer we bij Rosa voor het
interview binnenkomen, komt de
warmte ons tegen, het is er zeker
25°, “ik kan de kachel niet lager
zetten” zegt Rosa. Wanneer we
daaromtrent bij de eigenaar infor-
meren zegt deze dat Rosa de
kachel niet kan bedienen en de
deur maar open moet zetten!!
De eigenaar zegt dat de kachel
10.000 calorieën -kcal/h- geeft, een
korte berekening leert ons dat die
kachel minstens één keer te groot
is voor de ruimte van +/- 60m³.
Verder valt het op dat er in de
slaapkamer noch buitenlicht, noch

van  20

buitenverluchting is en de twee
kleine ramen in de woonkamer niet
open kunnen, verder zijn er nog
twee kleine verluchtingsroosters
van elk 100cm² in het plafond. De
verluchting in de badkamer bestaat
uit een rooster van 100mm diame-
ter, een verdere beschrijving zullen
we hier niet maken, dit is een
artikel, geen plaatsbeschrijving,
maar die wettelijke verplichting is
bij het afsluiten van het huurcon-
tract óók niet gemaakt.

Beu.
Voorgaand verhaal is in feite in
telegramstijl weergegeven, we
hebben veel pijnlijke details niet
gebracht maar Rosa stapte naar
deze redactie goed wetende dat wij
er iets mee doen maar ook goed
wetende dat ze daarmee het risico
loopt dat ze zal geïntimideerd
worden, maar ze kan de roekeloze
en tergende houding, vooral die
van de sociaal werker van het
OCMW -Begijnendijk-, niet meer
aan, deze van Heist-op-den-Berg
doet wel alles voor mij, dat is een
groot verschil met Begijnendijk.
Rosa heeft ook besloten om naar
de Arbeidsauditeur te stappen, een
paar Raadsbeslissingen van
Begijnendijk aan te vachten, het
dossier wordt opgemaakt.
Het is méér dan duidelijk dat hier

gen, het werd
daar ál te gortig,
maar dat is niet
de énige plaats

waar op de zielepoot een “Ban” is
geplaatst, zelfs bij oude bekenden,
naaste vrienden, of zelfs vriendin-
nen in een stad aan de Belgische
kust werd er, na heel veel geduld,
een domper op Z gezet.

Oude bekenden.
België heeft veel ziekenhuizen,
zelfs zéér gespecialiseerde, zoals
het UZ St Jozef te Kortenberg, óók
dáár heeft het staartje van Z zich al
geroerd, Dokter X heeft zelfs een
rechtszaak tegen Z lopen, want de
naam van die Dokter werd te pas,
maar vooral te onpas, met het
venijn van het staartje van Z
gezegend.  De Rechtszaak staat op
de Rol te Brussel, maar juist
omwille van het feit dat Dokter X
óók onze mening deelt om Z geen
publiciteit te geven, wil de man er
ook niet te veel wind rond maken,
Z stuurde ook al twee brieven naar
de Orde van Geneesheren, uiter-
aard een maat voor niets en een
slag in het water.
Bij het Vredegerecht te Grimbergen

van  16

Z Z Z Z Z Z
werd er enige tijd geleden ook voor
Z een factuur opgemaakt, daar
heeft de nachtelijke internetactivist
zich ook in kijker gewerkt, door
ondermeer ‘s nachts allerlei kuren
uit te halen, zelfmoorden aan te
kondigen waarbij de Politie de deur
van zijn appartement intrapte en Z
doodeenvoudig in zijn zetel zat te
lachen. Z zorgt ook dat Advocaten
hun brood verdienen, want de
huiseigenaar zal wel bij de
pensioenkas gaan aankloppen om
het factuur op lange termijn, met
alles erop en eraan, te innen.

Vzw Psychiatrie.
Als arbeidspsycholoog zorgde Z
ervoor, al tien jaar vóór de
pensioengerechtigde leeftijd feite-
lijk met pensioen te zijn, hij blijkt in
het verleden nogal wat ervaring in
die wereld te hebben opgedaan, het
is in dát kader dat Z met enkele
Antwerpse gasten die veel jonger
zijn dan Z (?) in contact, maar
vooral in aanvaring is gekomen.
Die vzw Psychiatrie moet bij Z
irriterend werken, maar het fijne
ervan is niet geweten, deze redac-
tie is daarover in het Antwerps
Café “Den Hopsack” met betrokke-

nen gaan praten maar Z, die de
democratie en de vrijheid van
meningsuiting zó hoog in het
vaandel heeft staan, werd razend
toen hij via de website van “De
jongens” vernam dat de “vriende-
lijke journalist” van Morsum
Magnificat daar was geweest.
Z Heeft het onderzoek naar die vzw
dus al gekelderd voor het begon-
nen was.
De journalist van Morsum
Magnificat die zijn job wilde doen,
werd door de Arbeidspsycholoog
met een klacht bestookt. Een flater
van jewelste omdat deze linea
recta verticaal geklasseerd werd,
maar ook de Antwerpse jongens
werden wéér met de giftige staart
van Z gezegend, één van hen
stuurt volgende reactie naar deze
redactie.  Niettegenstaande de
auteur de toelating geeft voor
integrale publicatie, hebben wij de
persoon aangeraden om, in casu Z
geen kans te geven om óók hier
aandacht te krijgen, zich te beper-
ken tot de essentie.

meer  22

geen van beide OCMW’s hun
wettelijke verplichtingen nakomt
zoals die duidelijk in de wet op het
Recht tot Maatschappelijke Integra-
tie -RMI van 26 mei 2002 art.17- is
bepaald, de OCMW’s zijn er blijk-
baar niet om de behoeftige te
helpen maar om deze in “het zak”
te zetten of te laten zetten.

Wordt vervolgd.

Een inzending
van derden

Morsum Magnificat®

Heeft u een onder-
werp, een suggestie,
een opmerking, een
idee, kritiek? Laat het
ons weten. Ook goéd
nieuws is welkom,
maar is er wel goed
nieuws?

ANDER NIEUWS
Redactie Morsum
Magnificat
Postbus 40
1740 Ternat
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1 april valt dit jaar
abnormaal vroeg

Vermeend bemiddelaar Z
kennen we al sinds mensen-
heugenis als een
ludieke fantast,
een met ver-
vroegd pensioen
gestuurde VUB-
prof die om de
haverklap knots-
gekke berichten
de wereld in-
stuurt via zijn
blog, alleen Belga
wist dat blijkbaar niet, en
geen enkele journalist vond
het nodig om het bericht te
checken.
Later lezen we hoe Z zich op
zijn blog verkneukelt over
deze vroege aprilgrap, er was
natuurlijk niks van aan en De
Bruyn mocht heel de voor-
middag rondbellen om de
kwakkel recht te zetten.

Carl Gustav Jung.
Ik leerde Z kennen tijdens een
periode die voor ons beiden niet
makkelijk was, in een instelling in
Vlaanderen. Toen leek het mij nog
een vriendelijke man, die zelfs zijn
auto leende toen ik vervoerd moest
worden na mijn ontslag, geen
verkeerd woord over die periode.
Daarna is alles ontspoord.
Nadat ik een site had opgericht
voor en door patiënten, ging het
van kwaad naar erger.l
Toen ik mij verheugde in het werk
van Carl Gustav Jung te kunnen
neuzen,  ontstond er een nooit
geziene rel op de site, waardoor
deze, volgens Z om de bron van de
oorlog weg te nemen, van het
internet moest verdwijnen.  Sinds-
dien wordt mijn naam overal
besmeurd waar het kan, o.a. :
megalomaan -omdat ik ooit een
komisch gedicht schreef over
megalomanie-. Om later  te verne-
men dat ik geen site voor
patiëntenhulp had opgericht, maar
een site met nazi-propaganda, was
niet prettig.

Den Hopsack,
en de minister.
Toen ik in de zomer van 2008
samen met anderen een optreden
gaf in Den Hopsack, werd ik door Z
als een negationist bestempeld.
Jammer is dat mensen dat nog
zouden durven geloven ook en
alles wat op het internet verschijnt

voor waarheid aannemen. Ik
relativeer het weliswaar sterk, noch
Z, noch ik, zijn de perfectie zelve.
Minder prettig vond ik toen dit blog
weer belaagd werd met een bericht
dat ik uiteindelijk diende te blokke-
ren omdat het alweer om scheld-
proza ging: ik zou een luiaard zijn,

een profiteur
waar de maat-
schappij voor
beschermd dient
te worden, ik zou
het nooit leren,
ben gedoemd
een dweper te
worden, een
meeloper, een
jodenvergasser
die niet eens

weet wat ie doet, geen diploma
waardig, de arbeidspsycholoog zou
mijn universiteit en de minister
inlichten over mijn onkunde.

De Arbeidspsycholoog
en Vlaamse Beerput.
Ik antwoordde dat een arbeids-
psycholoog geschoold is om men-
sen te motiveren, niet agressief-
verbaal neer te halen, waarop ik de
volgende reactie kreeg:
Peuter in je darmen en ruik aan je
stront, Kristofferke ! En wacht tot
de nazi’s aan de macht zijn, dan zal
je me een lesje mogen leren!!
In mijn vriendenkring werden
mensen eveneens verweten een
‘Hitlersnorretje’ te dragen.
In Nederland kreeg onze vriend de
eretitel ‘De Vlaamse Beerput’, de
obsessie met het nazisme kreeg op
zijn blog voldoende aandacht, die
passage staat ondermeer al afge-
drukt in het artikel van Morsum
Magnificat.
Op het forum van SKEPP kreeg hij

een ban en valt eveneens te lezen:
Z overtreedt reeds een
tijdje de discussieregels, bezondigt
zich regelmatig aan het plaatsen
van kwetsende, obscene, vulgaire,
lasterlijke, haatdragende, bedrei-
gende, seksueel georiënteerde
berichten.

Niet alleen een “Ban”.
Niet enkel op voorgaand forum,
maar ook op de mailinglijsten van
Skepp waar hij maanden zijn

gangetje kon gaan werd Z een tijd
geleden gewaarschuwd voor
-minstens- een tijdelijke ban. We
hebben inmiddels acte genomen
van ad personam en ad hominem
argumenten aan het adres van
verscheidene personen, alsook de
dreigementen aan het adres van de
vereniging Skepp.
Verder valt te lezen: “Ik herken me
wel in de psychodiagnostiek van
Prof. psychoanalyticus Paul
V. van de UGent en ik wist al voor
ik hem kende dat ik eigenlijk een
hystericus was en ben.”
“Ik heb in mijn leven zeker twintig
psychiaters gehad.”

Hoop doet leven.
Er is misschien hoop dat Z wel eens
tot inkeer komt en het onzinnige en
onredelijke van zijn acties om mij
het leven verder zuur te maken,
stopt. In bepaalde kringen in
Antwerpen stelde men mij met een
knipoog gerust, maar met  de
duidelijkheid dat er aan de houding
van Z maar weinig te doen valt.
Mocht het toch escaleren zal het
een zaak van laster en eerroof
worden, werd daar nog aan toege-
voegd.
Iedereen mag best wel eens zijn
hart luchten bij een hulpverlener,
dat is geen schande, ik heb met Z
in dat opzicht het beste voor, het is
alleen jammer dat hij me continu
tracht te kleineren en leugens de
wereld instuurt, een tijdje geleden
had ik de indruk dat hij zou stop-
pen, maar dat blijkt niet, maar
hoop doet leven.

Gek doen.
Onze vriend Z noemt zich “Dichter”
en “gek te mogen doen”, onder het
mom van artistieke vrijheid.
Deze post was toch wel een beetje
een rechtzetting want ik hou er niet
van om nazi genoemd te worden,
nog minder om te worden uitge-
scholden voor profiteur.
Een rijkelijk CV aan tal van goede
werken bewijst dat ik wat anders
heb gedaan dan in mijn luie zetel
liggen,  en trouwens, een luiaard ...
dat is een zoogdier.
Verder wens ik de man alle goeds
en zijn vulgaire scheldproza is vlug
ontwapend als je er een vleugje
humor over gooit. Met interesse
naar zijn toelichting op Radio
Centraal geluisterd nog niet zolang
geleden, vond het een boeiend
interview.  Laat ons dus het posi-
tieve in de mensen blijven zien,
hoe moeilijk dat ook kan zijn.

Kristof Van Hooymissen
Singer-songwriter en dichter.
Bachelorstudent psychologie

Ingezonden

      Peuter in je
darmen en ruik aan je
stront, Kristofferke !
En wacht tot de nazi’s
aan de macht zijn, dan
zal je me een lesje
mogen leren ...

     “Ik herken me wel in
de psychodiagnostiek
van Prof. psychoanalyti-
cus Paul V. van de
UGent en ik wist al voor
ik hem kende dat ik
eigenlijk een hystericus
was en ben.”
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Veiligheid
 en de NAVB

Onze actie veiligheid op bouw-
werven werd ook overgemaakt
aan het Nationaal Actiecomité
Veiligheid bouw -NAVB- die in
samenwerking met Werkgele-
genheid Arbeid en Sociaal
Overleg -WASO- vanaf 2009
een actie voert bij de
afwerkingbedrijven in de bouw.

Bij de NAVB is men dagelijks
met een twintigtal inspecteurs
op stap, die stellen jaarlijks
ongeveer twintigduizend rap-
porten op. Daaruit blijkt dat de
dodelijke ongevallen op de
werven dalen, maar de zware
ongevallen stijgen.

De NAVB heeft onze eerste elf
rapporten geëvalueerd en stuk
voor stuk terecht en voldoende
ernstig bevonden. Bij de NAVB
vindt men ook dat particuliere
opdrachtgevers duidelijk anders
dienen beoordeeld, dan bedrij-
ven, maar ook de overtredingen
door OCMW’s, zoals te
Booischot, kunnen uiteraard
niet door de beugel.

Of er een samenwerking komt
tussen de NAVB en de redactie
van Morsum Magnificat is niet
besproken, maar de redactie
gaat vanaf heden haar rappor-
ten aan hen overmaken en als
het over een nog actieve werf
gaat, zal óók de NAVB ter
plaatse nog eens een kijkje
gaan nemen.

Ondertussen hebben we onze
actie wegens andere bezighe-
den even moeten stilleggen,
maar we gaan in ieder geval
verder. Bedrijven die volgens de
visie van Morsum Magnificat de
veiligheid respecteren zullen
het exclusieve Morsum
Magnificat Award ontvangen

VEILIGHEID
daar spreekt
men veel over

VEILIGHEID bij De Lijn

Afleiden van
buschauffeurs,
mág dat wel ?

Dagelijks zien we autobussen van
De Lijn waar op de plaats naast de
bestuurders, personen plaats
nemen die duidelijk de bestuurder
afleiden, of dat mag?
We stelden de vraag aan Minister
Van Brempt, maar die verwees
resoluut naar De Lijn.

De Lijn.
Daar geïnformeerd krijgen we geen
antwoord op onze vraag, wel een
uitleg over hoeveel de as van een
bus mag belast worden én dat zij
daarvoor rekening houden met 7
personen per vierkante meter!
Weblief zeggen wij, Tom Van De
Vreken zal de technische uitleg via
e-mail sturen, twee dagen na die
belofte hebben we nog niets ontvan-
gen. Zo zie je maar, we hebben
wéér vervelende vragen gesteld.
Buschauffeur bij de lijn waar school-
jeugd tegen de voorruit hangt, dat
moet interessant zijn.

EVER 

Minister Van Brempt wijst naar De Lijn

Laag gedecolleteerde school-
meisjes, is dat geen afleiding ?
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Het ziet er naar uit dat Limburgs
LDD lid John Vrancken bij de partij
een verkeerde beurt gaat maken.
Of zijn vorige partij, het Vlaams
Belang, of het dossier van het
Remo stort daar voor iets tussen
zit en of er mogelijk al niets
anders in het vat lag, weten we
niet exact.  Politiek is geen exacte
wetenschap, alles in de politiek
berust op drijfzand waarbij een
ongeluk niet is uitgesloten.

Afval ja, maar welk?
Omdat de Groep Machiels met het
stort te Houthalen-Helchteren
grootse plannen heeft en daarrond
politieke commotie is ontstaan,
duiken informanten op met verha-
len dat er in het verleden, mogelijk,
afval van de Bijlmer vliegtuigramp
met de El-Al Boeing 747 uit 1992
zou kunnen gestort zijn. De infor-
matie wordt aan John Vrancken
doorgespeeld en blijkt dermate
stuitend dat een nieuwe exploitatie
en / of bestemmingswijziging
zonder een ernstige sanering niet
kan, als daar afval van het
vliegtuigongeval is terecht geko-
men kan er Uranium aanwezig zijn.

Vliegtuigcrash Bijlmer.
De aanwijzingen die de informanten
van John Vrancken opgeven,
verantwoorden toch een nader
onderzoek, op het Internet is
genoeg informatie te vinden waar-
uit blijkt dat er op een bepaald
moment afval naar een werf in
Sliedrecht zou vervoerd zijn die
daar nooit is aangekomen, waar is
het dan wel terecht gekomen?  Dat
is nooit geweten.

Ligt er Uranium op het
Remostort of niet?
Dat tegenwoordig mensen aan de
lopende band aan kanker sterven
weet iedereen, ons milieu wordt
immers op grote schaal verpest en
de “Groenen” hebben uit “eigen
belang eerst” alleen maar interesse
voor “mandaten”.
Het Federaal Agentschap Nucleaire
Controle heeft haar job, de bevol-
king beschermen tegen de gevaren
van de ioniserende stralingen en
besmettingen, nog nooit ernstig
genomen, dat doet ze ook nú nog
altijd niet.  Daarom is er blijkbaar
nooit nagegaan of er op het Remo
stort geen radioactief materiaal
aanwezig zou kunnen zijn.
OVAM heeft bij haar onderzoeken
in het verleden, volgens betrouw-

  Remo
   Stort ?

Klacht Rita W

bare informatie, ook nóóit beroep
gedaan op het FANC, waarom niet?

Waarom mag
MM niet meten?
Het was heel eenvoudig geweest
indien de heer Laevers zijn woord
had gehouden, er was een duide-
lijke vraag en een telefonische
afspraak, maar de heer Laevers
kwam op zijn stappen terug door
bijkomende informatie te vragen
die naar de bronnen zouden kun-
nen leiden en dat wil de journalist
van Morsum Magnificat niet, de bal
ligt dus bij Machiels om door
Morsum Magnificat, gratis, oriënte-
rende radioactiviteitmetingen te
laten uitvoeren.

Erik Verbeeck

Twee jaar lang hebben Rita W. en
haar nieuwe vlam, een Riziv
ambtenaar, op het Nederlandse
Satanistische forum ikbengenaaid
een topic gekregen waarop ze een
ondertussen in België wonend
Nederlands koppel niet aflatend
vals beschuldigd, belasterd en in
het openbaar aan de schandpaal
hebben genageld.

Gewaarschuwd.
Toen Rita W., bezeten door ik weet
niet wat, nóg verder wilde gaan,
schakelde ze mij op 20 mei 2008
in, quasi tezelfdertijd plaatste ze op
dat forum een bericht dat ze mij
had ingeschakeld!  Personen die
geviseerd werden, waren meteen
via het internet gewaarschuwd, Rita
pakte uit met een onderzoeks-
journalist die regels en wetten goed
kende en mede zijn lidmaatschap
bij de VVOJ, ook contacten had in
Nederland waar het koppel van-
daan kwam.

Foute beschuldigingen.
Al vrij snel legde ik bloot dat Rita
W. en haar kompaan Patrick B. op
een flagrante manier in de fout
gingen, hun aantijgingen belaste-
rend en eerrovend, kortom onte-
recht waren, maar dát zinde Rita
W. niet, ze begon op haar beurt nu
mij aan te vallen op dat forum.

Klacht.
Niettegenstaande zij en haar
poedeltje Patrick, zich via een topic
op dat formum door het bedienen
van meerdere pseudoniemen, mij
dachten te mogen belasteren, werd
mij verboden een onderzoek te
doen op de hondenclub te Sint Joris

Winge, Rita en Patrick stelden hun
regels van wat mag en niet mag,
alleen zij hebben het recht om
anderen op een laag-bij-de-
grondse manier de grond in te
boren.  Morsum Magnificat publi-
ceerde en Rita en haar snulletje
dienden klacht in met Burgerlijke
Partijstelling.

Onderzoek
afgesloten.
De recherche sloot op 2 februari
2009 het onderzoek af en op 12
februari 2009 werd dat door de
Onderzoeksrechter aan mij gemeld.
In de brief werden geen van de
betichtingen die op de aanklacht
voorkomen, weerhouden.
Wel werd het topic op het Neder-
landse ikbengenaaid weggehaald,
dat zou op initiatief van de
Belgische rechercheur zijn die de
ondervragingen uitvoerde en op 9
februari aan de Onderzoeksrechter
overhandigde, dat was ook de
datum dat het topic werd wegge-
haald, dit is een klaar en duidelijke
aanwijzing dat niet Morsum
Magnificat, maar Rita en consorten
in de fout zijn gegaan.  Of ik nu op
mijn beurt een klacht tegen Rita en
Patrick ga indienen is momenteel
nog niet beslist.

RVJ.
Het is mij wel bekend dat er nog
andere onderzoeken rond Rita W.
en haar slippendrager lopen, voor
mijn zaak heb ik bewijsmateriaal in
overvloed. In maart komt er
trouwens ook nog een hoorzitting
bij de RVJ, maar daarvan verwacht
ik, zoals in de zaak met het OCMW
van Begijnendijk, alleen maar een
tweede afrekening. De Raad Voor
Journalistiek is een afkooksel van
de zogenaamde “Kwaliteits-
journalisten”. Journalisten zoals ik,
die zich onafhankelijk opstellen, de
facto niet in “hun” politiek gekleurd
gareeltje willen lopen, liggen onder
vuur.
Hoe dan ook heeft Rita W. met haar
klacht ondervonden, dat anderen
onder valse namen beschuldigen
niet kan afgedekt worden door zelf
een klacht in te dienen, het was
hoogtijd dat het topic werd gesloten
en dat is dan ook meteen gebeurd.

Erik Verbeeck

Morsum Magnificat ver-
schijnt rond de 10e van
elke maand, dit nummer is
dus ruimschoots op tijd.
Het volgende nummer kan
dan weer op tijd verschij-
nen. Heeft u iets? Infor-
meer ons dan komt er
tenminste iets op gang.


